
MANİSA İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, 17 İlçe 51 Ma-

hallede kurum amirleri ve konu so-
rumlusu teknik personelleriyle
üretim planlaması ve yeni destek
modeli hakkında üreticileri bil-
gilendirmek amacıyla eş zamanlı
toplantılar düzenledi. Manisa İl
Tarım ve Orman Müdürü Metin
Öztürk, İl Müdür Yardımcıları Ser-
dar Mersinli, Ali Gök, Şube müdür-
leri, İlçe Müdürlerinin de katıldığı
üretici buluşmalarında katılımcılara
“Yeni Bitkisel Üretim Destekleme
Modeli”, “Planlama Kapsamında
Yer Alan Ürünler”, “Bitkisel Üretim
Planlaması”, “Hayvancılıkta Yeni
Destekleme Modeli” gibi konularda
bilgilendirmelerde bulunuldu. 

ÜRETİCİLERE ÇALIŞMALARI ANLATIYORLAR

CUMHURBAŞKANI Recep
Tayyip Erdoğan, BRICS Zirve-

si’ne katıldığı Rusya’nın Kazan
kentinden dönüşünde uçakta
gazetecilerin sorularını yanıtladı.
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın günde-
minde, Ankara’da TUSAŞ’a yapılan
saldırı vardı. Erdoğan, konuya il-
işkin net bir mesaj verdi. Saldırının
çok yönlü olarak soruşturulduğu-
nun altını çizen Erdoğan, “Terörün
karanlık ve kanlı gölgesinin ülkem-
izin üzerinden tamamen çekildiği,
aydınlık, huzurlu, güvenli bir
Türkiye’yi inşa etme hedefimize
mutlaka ulaşacağız. Hainlere inat
daha fazla çalışacağız, daha fazla
üreteceğiz” dedi.   

TATARİSTAN DÖNÜŞÜ AÇIKLAMA YAPTI
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Ankara’nın Kahramankazan ilçesinde TUSAŞ’a ait tesisteki patlamayı, Rusya’dayken haber alan Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, yurda dönüş yolunda açıklamalarda bulundu… Erdoğan, teröre ve destekçilerine net bir mesaj verdi: 

CUMHURBAŞKANI ERDOGAN: 
TERORLE MUCADELEDEN 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Tataristan ziyareti
dönüşünde uçakta gazete-
cilere açıklamalarda bulundu.
Erdoğan saldırının cevabının
kat kat fazlasıyla verilmeye
başlandığını belirterek,
"Saldırıya yönelik adli soruş-
turmanın yanı sıra, istihbarat
ve güvenlik birimlerimiz de
kapsamlı çalışma yürütmek-
tedir. Terörle mücadelemizi
uhdemizde bulunan tüm
imkanları kullanarak, çok
boyutlu bir şekilde sürdürü-
yoruz, sürdüreceğiz” dedi. 

TAViZ VERMEYECEGiZ!”

Terör örgütüne ‘Gürz-20’ 
operasyonu: 176 gözaltı!  

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, sosyal medya
hesabından yaptığı açıklamada, 31 ilde PKK/KCK-

PYD/YPG'ye yönelik düzenlenen ‘Gürz-20’ operas-
yonlarında 176 terör örgütü mensubunun yakalan-
dığını açıkladı. şüphelilerin terör örgütü içerisinde
faaliyet gösterdikleri, terör örgütünün gençlik yapılan-
ması içerisinde bulundukları, terör örgütüne finans
sağladıkları, sosyal medya hesapları üzerinden terör
örgütü propagandası yaptıkları, yol kapama, lastik
yakma, taş/havai fişek/molotofkokteyli atma şeklinde
kanunsuz gösterilere katıldıkları tespit edildi. 

Tarım Il Müdürlüğü ‘Cuma Buluşmaları’na başlıyor
Vekil Erkan Akçay’dan 
TUSAŞ saldırısına tepki

MANİSA milletvekili ve
MHP Grup Başkanvekili

Erkan Akçay Kahra-
mankazan yerleşkesine
düzenlenen terör saldırısını
lanetledi. TBMM Genel Ku-
rulunda, Ankara'nın Kahra-
mankazan ilçesindeki Türk Havacılık
Uzay Sanayi A.Ş.'ye (TUSAŞ) yönelik
gerçekleştirilen terör saldırısı ele alındı.
Manisa milletvekili ve MHP Grup Başkan-
vekili Erkan Akçay yaşanan terör saldırı-
sını kınayarak,“Hunhar terör saldırısını
tekrar lanetliyor, aziz şehitlerimize Cenab-
ı Allah'tan rahmet, yaralı kardeşlerimize
acil şifalar diliyorum” dedi.

3’te

7’de

6’da
5’te
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ManiSa Kızılay Kan Bağış
Merkezi ile Manisa İl Milli Eği-
tim Müdürlüğü arasında imza-
lanan ‘Manisa Sana Kanım
Feda’ protokolü kapsamında
Dr. Ömer Faruk Meriç İlk-
okulu’nda kan bağış kampan-
yası düzenlenecek. 

Dr. Ömer Faruk Meriç İlk-
okulu’nda kan bağışı kampan-
yası gerçekleşecek. Okul
yönetimi velileri kan bağışı
kampanyasına davet etti. Kan
bağış kampanyası 30 Ekim

2024 Çarşamba Günü saat
09.30 ila 18.30 saatleri ara-
sında okul bahçesinde ger-
çekleştirilecek. 

Yapılan açıklamada şu bil-
gilere yer verildi: “Kan kaynağı
sadece insan olan önemli bir
tedavi aracıdır. Toplanan kan
bağışlarının hastane ve ihti-
yaçlarını karşılayamaması ne-
deniyle binlerce hasta ve
hasta yakını kan aramak zo-
runda kalıyor. Bu sorunu çöz-
mek hepimizin

sorumluluğundadır. Kan bağışı
yapmak ve insan olarak hepi-
mizin görevidir. 

Bir gün herkes hasta veya
hasta yakını olup kan aramak
zorunda kalabilir ihtiyaç
anında kan aramamak için
gelin şimdiden hayata bir
adım atın, kan bağışlayın. Ço-
cukların sizleri örnek aldığını
unutmayın. Onlara hayata dair
verilebilecek en iyi ders insan
hayatı kurtarmak olacak.”
Haber Merkezi 

Dr. Ömer Faruk Meriç İlkokulu’nda kan
bağışı kampanyası gerçekleşecek 
Dr. Ömer Faruk Meriç İlkokulu’nda kan
bağışı kampanyası gerçekleşecek 

SaliHli Belediyesi, çocuk-
lara yönelik yeni bir etkinlik ola-
rak seramik kursu düzenlemeye
başladı. Seramik sanatıyla ta-
nışmak isteyen çocuklar, eğit-
men Nilgün Mıdık Yalçın
eşliğinde yaratıcı süreçlere ka-

tılma fırsatı buluyor.
Kurs kapsamında, çocuklar

hem seramiğin temellerini öğre-
niyor hem de kendi el emekle-
riyle özgün eserler ortaya
çıkarma deneyimi yaşıyor. Nil-
gün Mıdık Yalçın’ın rehberli-

ğinde yapılan derslerde, çocuk-
ların sanatsal becerilerinin yanı
sıra el-göz koordinasyonları ve
sabır gibi kişisel gelişim alanla-
rında da ilerleme kaydetmeleri
amaçlanıyor. Salihli Belediye-
si’nden yapılan açıklamada, bu
tarz sanatsal faaliyetlerin ço-

cukların yaratıcılığını artırdığı ve
onları farklı sanat dallarıyla ta-
nıştırdığı vurgulandı. Kursun,
çocukların sosyal becerilerini
güçlendirirken aynı zamanda
eğlenceli bir ortamda öğrenme-
lerine katkıda bulunduğu belirti-
liyor. Haber Merkezi 

Salihli Belediyesi’nden çocuklara
özel seramik kursu 
Salihli Belediyesi’nden çocuklara
özel seramik kursu 

29 Ekim Cumhuriyet Bayramı münasebetiyle Kula proto-
kolü İlçe Şehitliğini ziyaret etti. 

Cumhuriyetimizin 101. Yılı haftası Kula protokolünün İlçe
Şehitliğini ziyaret etmesiyle başladı. 

Saat 12.00’de gerçekleşen Şehitlik ziyaretine Kula Kay-
makamı Ömer Ahmet Özdemir, Kula Belediye Başkan Vekili
Semra Gündüz, CBÜ Kula Meslek Yüksekokulu Müdürü
Doç.Dr. Ahmet Yavuz Çamlı, Kula İlçe Jandarma Komutanı
Üsteğmen Bayram Yüksel, Kula İlçe Emniyet Müdürü Ali Rıza
Gökmen, İlçe Milli Eğitim Müdürü Zakir Okulmuş, siyasi parti-
lerin ilçe başkanları, kamu kurum amirleri, vatandaşlar katıldı.
Haber Merkezi 

Cumhuriyetin 101. yılı haftası
şehitlik ziyaretiyle başladı 
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 237 10 08

CAVLAN ECZANESİ 
0236 235 20 13

PINAR ECZANESİ 

SOYER ECZANESİ

0236 232 74 02

0236 231 11 22

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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HİLAL ECZANESİ 
1924 - Kâzım Karabekir Paşa, Birinci Ordu Müfettişliğinden ayrıldı; artık milletvekili olarak
çalışacağını bildirdi.
1933 - Cumhuriyetin 10. yılı dolayısıyla Genel Af Kanunu çıkarıldı.
1936 - 16 yaşındaki ressam Turgut Cansever, ilk resim sergisini açtı.
1936 - Hoover Barajının ilk jeneratörü devreye girdi.
1947 - Irak'taki İngiliz askeri işgali sona erdi.
1951 - 77 yaşındaki Winston Churchill, yeniden Birleşik Krallık Başbakanı oldu.
1961 - Cemal Gürsel Cumhurbaşkanı seçildi.
1966 - Kuzey Atlantik Konseyi (NATO) karargahını Brüksel'e taşımayı kararlaştırdı.
1975 - Enver Sedat, ABD'ye resmi ziyarette bulunan ilk Mısır Devlet Başkanı oldu.
1975 - Genel nüfus sayımı yapıldı. Türkiye'nin nüfusu 40.347.719 kişi.
1991 - Türk Silahlı Kuvvetleri, Irak sınırından girerek operasyon başlattı.

GÜNÜN OLAYI

Terör örgütüne 31 ilde ‘Gürz-20’ operasyonu: 176 gözaltı  
SİLAHLI terör örgütü

PKK/KCK-PYD/YPG'ye yönelik
31 ilde düzenlenen ‘Gürz-20’
operasyonunda 176 kişi gözal-
tına alındı.   

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya,
sosyal medya hesabından yap-
tığı açıklamada, 31 ilde
PKK/KCK-PYD/YPG'ye yönelik
düzenlenen ‘Gürz-20’ operas-
yonlarında 176 terör örgütü
mensubunun yakalandığını
açıkladı. Bakan Yerlikaya,
"Cumhuriyet Başsavcılıkları ile
Emniyet Genel Müdürlüğü İs-

tihbarat Başkanlığı koordine-
sinde İl Emniyet Müdürlükle-
rince Adana, Ankara, Antalya,
Aydın, Balıkesir, Bitlis, Bursa,
Denizli, Diyarbakır, Erzincan,
Erzurum, Elazığ, Gaziantep,
Hakkâri, Hatay, Iğdır, İstanbul,
İzmir, Kars, Kocaeli, Konya,
Malatya, Manisa, Mersin, Nev-
şehir, Siirt, Şanlıurfa, Şırnak,
Tekirdağ, Tunceli ve Van’da dü-
zenlenen operasyonlarda şüp-
helilerin terör örgütü içerisinde
faaliyet gösterdikleri, terör ör-
gütünün gençlik yapılanması

içerisinde bulundukları, terör
örgütüne finans sağladıkları,
sosyal medya hesapları üzerin-
den terör örgütü propagandası
yaptıkları, yol kapama, lastik
yakma, taş/havai fişek/molotof-
kokteyli atma şeklinde kanun-
suz gösterilere katıldıkları tespit
edildi. Operasyonlar sonucu
çok sayıda ruhsatsız tabanca,
ruhsatsız av tüfeği, çok mik-
tarda uyuşturucu madde ile ör-
gütsel doküman ve dijital
materyal ele geçirildi” dedi.
İHA

İstanbul merkezli 3 ildeki FETÖ operasyonunda 4 tutuklama   
İSTANBUL merkezli 3 ilde

Fetullahçı Terör Örgütü'ne
(FETÖ/PDY) yönelik düzenle-
nen operasyonda gözaltına
alınan 15 şüpheliden 4’ü tu-
tuklandı. Örgüt üyelerinin 2’si
itirafçı oldu.   

İstanbul Cumhuriyet Baş-
savcılığının yürüttüğü soruş-
turma kapsamında,

FETÖ/PDY terör örgütünün
askeri yapılanma içerisinde
eylem ve faaliyetlerine devam
ettikleri saptanan sivil uzantı-
larına mensup 17 şüpheli hak-
kında yakalama kararı
verilmiş, İstanbul, Bursa ve
Manisa’da düzenlenen ope-
rasyonlarda 13 şüpheli yaka-
lanmıştı. 

İstanbul Terörle Mücadele
Şubesince düzenlenen ope-
rasyonda gözaltına alınan ara-
larında örgütün gizli
haberleşme yöntemi olan an-
kesör ve büfelerdeki telefon-
lardan aranmak suretiyle örgüt
mensuplarıyla iletişime geçtik-
leri tespit edilen, FETÖ’ye ait
hücre evlerinde kalarak bura-

larda örgütsel toplantılara katı-
lan, sözde “büyük talebe me-
sulü” ile kripto mesajlaşma
programı Bylock’u kullanan ve
örgütün güncel yapılanma-
sında yer alan 13 zanlının em-
niyetteki sorgusu tamamlandı. 

Gözaltına alınan 13 şüphe-
liden 2’si, etkin pişmanlık hü-
kümlerinden yararlanarak

itirafçı oldu ve soruşturmayı
yürüten cumhuriyet savcısının
talimatıyla emniyetten salıve-
rildi. 

Diğer şüpheliler, emniyet-
teki işlemlerinin ardından sağ-
lık kontrolünden geçirilerek
Çağlayan’daki İstanbul Adalet
Sarayı’na sevk edildi. 

Mahkemeye çıkarılan 9

FETÖ üyesi “adli kontrol” şar-
tıyla mahkemeden serbest bı-
rakıldı, örgütün güncel
yapılanmasında yer alan, gizli
haberleşme programı
Bylock’ta çok sayıda yazışma-
ları tespit edilen ve FETÖ’nün
güncel yapılanmasında aktif
olarak faaliyet gösteren 4 zanlı
tutuklandı.  İHA

Fotoğraf: AA

Kula’da tarihi eser operasyonu: 
471 adet obje ele geçirildi 

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü, İstihbarat Şube Mü-
dürlüğü ve Kula İlçe Emniyet
Müdürlüğü ekiplerince Kula il-
çesinde tarihi eser kaçakçılığı-
nın önlenmesine yönelik
yapılan operasyonda toplam
471 adet tarihi eser niteliği taşı-
dığı değerlendirilen eşya ele
geçirildi. Tarihi eserlerle birlikte
yakalanan 2 şüpheli için de adli
işlem başlatıldı. 

Manisa ve ilçelerinde tarihi
eser kaçakçılığının önlenme-
sine yönelik çalışmalarını sür-
düren Manisa İl Emniyet
Müdürlüğü Kaçakçılık ve Orga-
nize Suçlarla Mücadele Şube
Müdürlüğü, İstihbarat Şube
Müdürlüğü ve Kula İlçe Emni-
yet Müdürlüğü ekipleriyle tek-

nik takipte olan bir otomobili
Kula içe girişinde durdurdu.
Durdurulan şüpheli araçta yapı-
lan incelemelerde 413 adet de-
ğişik ebat ve şekillerde sikke,
33 adet değişik ebat ve şekil-
lerde gümüş renkli obje, 18
adet değişik ebat ve şekillerde
altın renkli obje, 2 adet gümüş
renkli yüzük, 2 adet altın renkli
yüzük, 1 adet kuş figürlü obje,
1 adet çivi şeklinde obje ve 1
adet mühür şeklinde obje
olmak üzere toplam 471 adet
tarihi eser niteliği taşıdığı de-
ğerlendirilen eşya ele geçirildi.
Ele geçirilen objelere Manisa İl
Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık
ve Organize Suçlarla Mücadele
Şube Müdürlüğü tarafından el
konulurken, yakalanan 2 kişi
hakkında adli işlem başlatıldığı
bildirildi.  AA

Kaçakçılığa geçit yok; 152 adet 
motor ve şanzıman ele geçirildi   

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü Kaçakçılık ve Organize
Suçlarla Mücadele Şube Mü-
dürlüğü ekiplerince 5607 sayılı
‘Kaçakçılık Mücadele Kanu-
nuna Muhalefet’ suçunun ön-
lenmesine yönelik yürütülen
çalışmalar neticesinde Turgutlu
ilçesinde durdurulan tır ve dor-
sesinde yapılan aramadan
plastik tamponlar altına gizlen-
miş ve gümrük kaçağı olduğu
değerlendirilen 152 adet emtia
adı verilen araç motor bloğu ve
şanzıman ele geçirildi. Operas-
yonda 1 şüpheli hakkında da
adli işlem başlatıldı.   

Manisa ve ilçelerinde ka-
çakçılık suçlarının önlenmesine
yönelik çalışmalarını sürdüren
Manisa İl Emniyet Müdürlüğü

Kaçakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri, Turgutlu ilçesinde şüp-
heli bir tırı durdurup tır ve dor-
sesinde inceleme yaptı.
Ekiplerce yapılan incelemede
hurda araç tamponlarının altına
gizlenmiş ve gümrük kaçağı ol-
duğu değerlendirilen 152 adet
araç motor bloğu ve şanzıman
ele geçirildi. Ele geçirilen mal-
zemelere ekiplerce el konulur-
ken, 1 şüpheli hakkında da
işlem başlatıldığı bildirildi. 

Manisa İl Emniyet Müdürlü-
ğü’nden yapılan açıklamada
Manisa ve ilçelerinde halkın
huzur ve güvenliği için suç ve
suçlularla mücadelenin aynı ka-
rarlılıkla devam edeceği bildi-
rildi. İHA
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Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, çiftçilerin üretim maliyet-
lerini düşürmek, gelirlerini
arttırmak amacıyla tohum des-
teğinde bulunuyor. Yüzde 75
hibe desteği ile üreticilere veri-
len arpa, buğday, 5’li karışım
yem bitkisi ve süt otu tohumla-
rının dağıtımları başladı.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Kırsal Hizmetler Dairesi
Başkanlığı, tarım üreticilerine
yüzde 75 hibeli tohum deste-
ğinde bulunuyor. Üreticilerin
maliyetlerini düşürmeyi, gelirle-
rini arttırmayı hedefleyen pro-
jede 564 bin 75 kilogram
tohum il genelindeki üreticilere
teslim edilmeye başladı. Soma,
Kırkağaç, Akhisar, Saruhanlı ve
merkez ilçede Arpa, buğday,
5’li karışım yem bitkisi ve süt
otu tohumlarının teslimi üretici-
lere yapıldı. Soma’da 29 bin
600, Kırkağaç’ta 26 bin 25, Ak-
hisar’da 16 bin 500, Saru-
hanlı’da 4 bin 675, merkezde
10 bin 600 kilogram tohum
üreticilere teslim edildi. Soma,

Kırkağaç, Akhisar, Saruhanlı ve
merkez ilçede gerçekleştirilen
tohum teslim etkinliğine Soma
Belediye Başkanı Sercan Okur,
Kırkağaç Belediye Başkanı
Üstün Dönmez, Akhisar Beledi-
yesi Başkan Yardımcısı Hasan
Umutlu, Manisa Büyükşehir
Belediyesi Kırsal Hizmetler Dai-

resi Başkanı Yılmaz Usta, Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi Sa-
ruhanlı Muhtarlık İşleri Şube
Müdürü Zeki Bilgin, siyasi par-
tilerin temsilcileri ve üreticiler
katıldı. 

Tohum dağıtımına katılan
Soma Belediye Başkanı Sercan
Okur, “Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi’nin Somalı üreticimize
desteği devam ediyor. Bu des-
tek kapsamında yüzde 75 hibe
destekli Andino cinsi buğday
tohumunun dağıtımına başla-
mış durumdayız. Bugün üretici-
lerimizle birlikteyiz. İnşallah
verimli bir sezon geçirirler, be-
reketli bir sezon geçirirler.

Soma Belediyesi ve Manisa
Büyükşehir Belediyesi olarak
yanlarındayız. Bu değerli ve an-
lamlı destek için Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’e teşekkür ediyo-
ruz” diye konuştu. 

Somalı kadın çiftçi Dilek
Kabasakal, “Yapılan destek
çok güzel çok verimli. Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek’e ve Soma Bele-
diye Başkanı Sercan Okur’a te-
şekkür ediyoruz. Çok güzel
başladık çok güzel gider inşal-
lah. Ben de kadın çiftçiyim,
destekten yararlanıyorum”
dedi.  Kırkağaçlı üretici Meh-
met Deniz, “Büyükşehir Beledi-
yesi’nden Allah razı olsun.
Tohumculuğu iyi yaptığı için te-
şekkürler. Vatandaşa destek
oldu. Yüzde 75 hibe destekli
olduğu için güzel. Bu başkanla-
rımızdan çok güzel şeyler görü-
yoruz, inşallah daha da iyi olur”
diye konuştu. 

Kırkağaçlı üretici Metin
Tarhan, “Yapılan uygulama çok

faydalı. Zaten çiftçinin durumu
belli, para kazanamadı. Tohum
alacak gücünü bırakın, tarlayı
sürecek mazot parası dahi yok
çiftçide. Bu anlamda çok güzel
bir destek olduğuna inanıyo-
rum. Daha önceki yıllarda da
zeytin kasası, zeytin yaygısı
gibi destekleri oldu Büyükşehir
Belediyesi’nin. Şu an da tedarik
anlamında yardımları devam
ediyor, güzel bir şey bence”
dedi. 

Saruhanlılı üretici Hayrettin
Erdoğan, projeden memnuni-
yetini dile getirirken, “Çok güzel
bir proje. Bunun devamını isti-
yoruz” dedi. Saruhanlı’daki bir
başka üretici Hüseyin Saygın
ise, “Dar gelirli çiftçiye yönelik
bir proje. Güzel bir proje. Çift-
çiye bir nevi destek. Diğer yıl-
larda bize gübre de verilmişti.
O proje de güzeldi. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi’ne teşekkür
ediyoruz. Yüzde 75’ini Büyük-
şehir Belediyesi karşıladığı için
üreticiye bir destektir” diye ko-
nuştu.  iHa

Yüzde 75’i hibe 25’i cepten tohum desteği

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ile İl Ticaret Müdürlüğü

işbirliğinde kentteki zincir mar-
ketlerde ve parekende satış

noktalarında fiyat ve etiket de-
netimi gerçekleştirildi. Dene-
timlerde mevzuata aykırı
hareket eden işletmeler, uyarı-
larak idari para cezası uygu-
landı.   

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ile İl Ticaret Müdürlüğü iş-
birliğinde tüketicilerin haklarını
korumak ve haksız fiyat uygu-
lamaları önlemek amacıyla fiyat
ve etiket denetimi yaptı. Mar-
ketler, mağazalar ve diğer pe-
rakende satış noktalarında
yapılan denetimlerde, ürünlerin
etiket fiyatları ile kasa fiyatları
karşılaştırıldı. Usulsüzlük tespit
edilen işletmeler, uyarılarak
idari para cezası uygulandı.
Manisa Büyükşehir Belediyesi
yetkilileri, denetimlerin devam
edeceğini ve vatandaşların şi-
kayetlerini ilgili birimlere iletebi-
leceğini belirtti.  iHa

Zincir marketlere fiyat ve etiket denetimi   

Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi (MASKİ) Genel Mü-
dürlüğü Ekim ayı İlçe Şefleri
toplantısı Genel Müdür Talat
Postacı başkanlığında gerçek-
leştirildi. Toplantıda, yurttaşlarla
olan iletişimde daha yapıcı ve
hizmetlerin ulaştırılmasında
daha aktif olunması gerektiği-
nin altı çizildi.   

MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı başkanlığında
gerçekleştirilen Ekim ayı ilçe
şefleri toplantısında ilçelerde

sürdürülen hizmetler, çalışmalar
ve planlanan yatırımlar değer-
lendirildi. Toplantıya Genel
Müdür Yardımcısı Doç. Dr.
Özgür Avşar, daire başkanları
ile ilçe şefleri katıldı. Toplantıda,
ilçelerde yapılan hizmetlerle il-
gili değerlendirilmelerde bulu-
nulurken, yürütülen
çalışmalarda dikkat edilmesi
gereken noktalar anlatıldı. Ko-
ordinasyonun yüksek tutulması
için yapılan toplantıda hayata
geçirilen hizmetlerin sıkı bir şe-

kilde takip edilmesinin önemine
değinildi. İlçe Şeflerinin sorula-
rını dinleyen Genel Müdür Talat
Postacı ve Genel Müdür Yar-
dımcısı Doç. Dr. Özgür Avşar
yurttaşlarla olan iletişimde
daha yapıcı ve hizmetlerin ulaş-
tırılmasında daha aktif olun-
ması gerektiğinin altını çizdiler. 

“Manisa’da görev alanımız
içerisinde sürekli sahadayız” 

MASKİ Genel Müdürü
Talat Postacı, “Manisa’nın 17 il-
çesinde daha sağlıklı ve kaliteli
bir altyapı inşa etmek için çalı-
şıyoruz. Hizmet kalitemizi her
geçen gün artırmak ve aynı za-
manda hizmetlerimizin ve çalış-
malarımızın takipçisi olmak
adına ilçe şeflerimizle koordi-
neli olarak çalışıyoruz. Muhtar-
larımızla ve yurttaşlarımızla
7/24 irtibat halinde olan ilçe
şeflerimizle düzenli olarak aylık
değerlendirme toplantıları ger-
çekleştiriyor, şeflerimizden ça-
lışmalarımız hakkında detaylı
bilgiler alıyoruz. Yurttaşlarımıza
daha hızlı ve verimli hizmet gö-
türme noktasında mesai mef-
humu gözetmeden çalışmaya
devam edeceğiz” dedi. iHa

MASKi ekim ayı ilçe şefleri toplantısı 
yapıldı: Sorunlar masaya yatırıldı
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mANİsA milletvekili ve
MHP Grup Başkanvekili Erkan
Akçay Kahramankazan yerleş-
kesine düzenlenen terör saldırı-
sını lanetledi.

TBMM Genel Kurulunda,
Ankara'nın Kahramankazan il-
çesindeki Türk Havacılık Uzay
Sanayi A.Ş.'ye (TUSAŞ) yönelik
gerçekleştirilen terör saldırısı
ele alındı.

Manisa milletvekili ve MHP
Grup Başkanvekili Erkan Akçay
yaşanan terör saldırısını kınaya-
rak şu sözlere yer verdi; “Türk
Havacılık ve Uzay Sanayii Ano-
nim Şirketi (TUSAŞ) Ankara
Kahramankazan tesislerine bö-
lücü hain terör örgütü tarafın-
dan düzenlenen saldırıda 5
vatandaşımız şehit oldu, 22 va-
tandaşımız da yaralandı. Hun-
har terör saldırısını tekrar
lanetliyor, aziz şehitlerimize
Cenab-ı Allah'tan rahmet, yaralı
kardeşlerimize acil şifalar dili-

yorum. Milletimizin başı sağ
olsun. Bu terör saldırısının ya-
pıldığı yer ve zamanlama ayrıca
dikkat çekicidir” dedi.

“KAHRAmAN 
ÇALIŞANLARImIZ 

YILmAYACAK”
MHP Grup Başkanvekili

Erkan Akçay; “TUSAŞ, Türki-
ye'nin savunma sanayisinde
dışa bağımlılığına son vermek
için kurulan, son yıllarda ürettiği
teknolojik ürünlerle ülkemizin
uluslararası arenada söz sahibi
olmasını sağlayan stratejik bir
kuruluşumuzdur. Bu hain terör
saldırısı yalnızca TUSAŞ’a
değil, ülkemizin savunma sana-
yisine, bağımsızlık mücadele-
mize, birlik beraberliğimize ve
millî hedeflerimize karşı yapıl-
mıştır. Ancak bilinmelidir ki bu
saldırılar savunma sanayimizin
kahraman çalışanlarını yıldıra-
mayacak, ülkemizi tam bağım-
sız Türkiye hedefinden

döndüremeyecektir ve millî ke-
netlenmemize de engel olama-
yacaktır. Bu saldırı, ülkemizde
birlik ve beraberlik mesajları
verildiği bir zamanda yapılıyor.

Bu hain saldırıyı Sayın Cum-
hurbaşkanımızın BRICS zirve-

sine katıldığı bir dönemde ya-
parak Türkiye’ye “Bizim size
biçtiğimiz rolünün dışına çıka-
mazsınız.” mesajı vermeye de
çalışılıyorlar akılları sıra.

Bu hain saldırı, tam da Lüb-
nan tezkeresinin Mecliste görü-

şüldüğü saatlerde yapılıyor. Bu
saldırı, Türkiye'nin yükselen sa-
vunma ve havacılık üretim po-
tansiyelini ve bağımsız üretim
gücünü sergilemek için İstan-
bul'da Uluslararası SAHA
EXPO Savunma, Havacılık ve
Uzay Sanayi Fuarı’nın düzen-
lendiği sırada meydana geliyor”
ifadelerine yer verdi.

“HİÇBİR KANLI PROJE 
BİRLİĞİmİZİN 
KARŞIsINDA 

TuTuNAmAYACAK”
Akçay, son terörist bitene

kadar terör örgütleriyle müca-
delenin süreceğini belirterek;
“Bu saldırılar Türkiye üzerinde
habis emelleri olan güçlerin
terör örgütlerini kullanarak yap-
tığı saldırılardır. Türkiye Cum-
huriyeti güçlüdür ve terörle
mücadelemiz de kararlı ve se-
batlı bir şekilde devam etmek-
tedir, devam edecektir. Asıl
olan, ülke olarak millet olarak

ay yıldızlı bayrağımızın altında
birlik, beraberlik ve kardeşlik
içinde kenetli olmamızdır. Saf-
larımızı sık tutarak, Türkiye'nin
karşı karşıya kaldığı bütün teh-
dit ve tehlikeleri sezerek ve
provokasyonlara prim verme-
den, sürekli uyanık ve tedbirli
olma lüzumumuz vardır ve ay-
rıca bizlerin de lüzumsuz pole-
miklerden uzak durması
gerekmektedir.

Türkiye, adı ne olursa olsun,
hangi kılığa girerse girsin son
terörist bitene kadar terör ör-
gütleriyle mücadelesini kararlı-
lıkla yürütecektir. Hiçbir kanlı
proje millî birliğimizin ve kar-
deşliğimizin karşısında tutuna-
mayacaktır. Kiralık katilleri
sahaya sürenler, provokasyon
yapanlar, terörizmi karanlık bir
aparat olarak kullananlar sonuç
alamayacakları gibi mücadele
azmimizi de asla kıramayacak-
lardır.” Haber merkezi 

Erkan Akçay’dan TUSAŞ saldırısına tepki

YuNusEmRE Belediyesi
İmardan Sorumlu Başkan Da-
nışmanı Yusuf Ataç, Atatürk
Mahalle Mahalle Meclisi’nde
imar çalışmalarıyla ilgili bilgi
verdi. 

Yunusemre Belediyesi, ma-
halle meclislerinde vatandaşları
yürütülen çalışmalar hakkında
bilgilendiriyor, meclis üyelerinin
sorularını yanıtlıyor.  Yunu-
semre Belediyesi İmardan So-
rumlu Başkan Danışmanı
Yusuf Ataç, Atatürk Mahallesi
sakinleri ile Atatürk Mahallesi
Kültür ve Taziye Evi’nde ger-
çekleştirilen Mahalle Meclisi
toplantısında bir araya geldi.

Vatandaşların imarla ilgili so-
rularını cevaplayan Ataç, “Yu-
nusemre Belediye Başkanımız
Semih Balaban, imarla ilgili
halkımızın taleplerini yerine
getirmek amacıyla ekibiyle bir-
likte yoğun mesai harcıyor.
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanımız Ferdi Zeyrek ve
Başkanımız Semih Balaban,

bu işe büyük önem veriyor. El
birliği ile en kısa sürede halkı-
mızı mağdur etmeyecek imar
planını hayata geçireceğiz”
dedi. Mahalle sakinleri adına
konuşan Atatürk Muhtarı
Bedir Kılıç da yapılan çalışma-
lardan dolayı Yunusemre Be-
lediyesi’ne teşekkür etti.
Haber merkezi

Atatürk Mahallesi sakinlerine Atatürk Mahallesi sakinlerine 
imar planı çalışmaları anlatıldıimar planı çalışmaları anlatıldı

mANİsA'NIN 1313 yılında
Saruhan Bey komutasındaki
askerler tarafından fethedilmesi
dolayısıyla, Manisa Kalesi mev-
kiinde bulunan Fetih Mesci-
dinde Cuma namazı kılındı
ardından dualar okundu. 

Manisa Milli İrade Plat-
formu tarafından Saruhanbey'i
anmak ve Manisa'nın fethini
kutlamak amacıyla Şehzadeler
Belediyesi tarafından Manisa
Kalesi'ndeki Fetih Mescidinde
Cuma Namazı kılındı, şehitler
için dua edildi. Programa Ma-
nisa İl Kültür ve Turizm Müdürü
İbrahim Sudak, Manisa İl Milli
Eğitim Müdür Yardımcısı Fevzi
Yüksel, Manisa Milli İrade Plat-
formu Dönem Başkanı Muzaf-
fer Yurttaş ve vatandaşlar
katıldı. Anma etkinliğinde Fetih
Suresi okunması sonrası Şeh-
zadeler İlçe Müftüsü İsmail
Temur tarafından Cuma Na-
mazı kılındı, ardından dua
edildi. 

Burada bir açıklama yapan
Manisa Milli İrade Platformu
Dönem Başkanı Muzaffer Yurt-
taş, “Manisa, bundan 711 yıl

önce, 1313 yılında Saruhan
Bey tarafından fethedildi. Saru-
han Bey Bizans İmparatorluğu
sınırları içinde olan Manisa'yı
fethetmek için yoğun bir çaba
sarf etmiş ve bu çalışmaların
sonunda 25 Ekim'i 26 Ekim'e
bağlayan gece bir Regaip Kan-
dili gecesinde Saruhan Bey ve
askerleri Manisa'yı Bizanslar-
dan fethetmişlerdir. O zaman

burası bir kaleydi ve kalenin
fethinden hemen sonra bu kale
içinde bir mescit inşa etmiştir.
Bu mescit Fetih Mescididir ve
fethin bir sembolüdür. Bu kale
içerisinde Saruhan Bey ve as-
kerleri ibadetlerini burada yap-
mışlardır. Bu mescidin bir ismi
Fetih Mescidi olduğu gibi Kale
Mescidi olarak da bilinmekte-
dir. Bugün vefamızı ve tarihimizi

unutmadığımızı göstermek için
Saruhan Beyin yaptırdığı Fetih
Mescidinde Cuma Namazını
kıldık. Saruhan Bey'i ve Alple-
rini Manisa'yı bir Türk ve İslam
yurdu kılan tüm geçmişimizi
rahmetle ve şükranla anıyoruz.
Mekanları cennet olsun. İki gün
önce TUSAŞ a yapılan hain
saldırıda şehit olanları rahmetle
anıyoruz” dedi. İHA

Manisa'nın fethedilişinin 711. yılı dualarla anıldı   

Tüm Yerel Sen Manisa Şu-
besi Başkanı Recep Abatay ve
yönetim kurulu üyeleri, Manisa
Büyükşehir Belediyesi Genel
Sekreter Yardımcısı Ali Kılıç’ı zi-
yaret etti. Personellerin sosyal
haklarının görüşüldüğü ziyaret-
ten belli kazanımlar sağlanmaya
çalışıldı. Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Genel Sekreter Yardım-
cısı Ali Kılıç, Tüm Yerel Sen
Manisa Şubesi Başkanı Recep
Abatay ve yönetim kurulu üyele-
rini konuk etti. Personellerin
sosyal haklarının görüşüldüğü
ziyarette, yemek hizmetinden
faydalanamayan personele
nakdi yemek parası ödenmesi
için çalışmanın başlatılacağı

söylendi. Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Ferdi Zey-
rek’in söz verdiği şekilde 29

Ekim Cumhuriyet Bayramı vesi-
lesiyle memurlara yapılan per-
formans ödemelerinin

tamamlandığı bildirildi. 1 ve 4.
derecelerde bulunan İtfaiye ve
Zabıta personelinin özel hizmet

tazminatında yılbaşı itibariyle 6
puanlık bir artış yapılacağı müj-
desinin yanında Büyükşehir Be-
lediyesinde ve MASKİ Genel
Müdürlüğü’nde iş yoğunluğu-
nun yaşandığı birimlere yapıla-
cak personel alımı ile iş
yükünün hafifletileceğine dikkat
çekildi. 

“ÇALIŞANLARImIZIN 
REFAHI BİZİm İÇİN 

ÇOK ÖNEmLİ” 
Manisa Büyükşehir Beledi-

yesi Genel Sekreter Yardımcısı
Ali Kılıç, Büyükşehir Belediyesi
çalışanlarının refahının kendileri
için önemli olduğunu söyledi.
Kılıç, Tüm Yerel Sen Manisa Şu-
besi Başkanı ve yönetimi ile bir

araya geldik. Personellerimizin
mali ve sosyal hakları konu-
sunda görüş alışverişinde bu-
lunduk. Çalışanlarımızın yemek
parası, performans ödemesi
gibi konuları görüştük. Manisa
Büyükşehir Belediyesi olarak
biz büyük bir aileyiz. Ailenin
mutluluğu sağlanması ile de hiz-
met kalitesinin artacağına inanı-
yoruz. Personellerimizin,
çalışanlarımızın mutlu olması
vatandaşlarımıza kaliteli hizmet
olarak yansıyacaktır. Yetkili Sen-
dika Tüm Yerel Sen ile çalışanla-
rımıza daha iyi bir çalışma
ortamı oluşturmak için çalış-
maya devam edeceğiz” dedi.
İHA

Tüm Yerel Sen Büyükşehir ile arayı bulmaya çalışıyor 
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ManiSa İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, 17 İlçe 51 Mahal-
lede kurum amirleri ve konu
sorumlusu teknik personelle-
riyle üretim planlaması ve yeni
destek modeli hakkında üretici-
leri bilgilendirmek amacıyla eş
zamanlı toplantılar düzenledi.

Manisa İl Tarım ve Orman

Müdürü Metin Öztürk, İl Müdür
Yardımcıları Serdar Mersinli, Ali
Gök, Şube müdürleri, İlçe Mü-
dürlerinin de katıldığı üretici bu-
luşmalarında katılımcılara
“Yeni Bitkisel Üretim Destek-
leme Modeli”, “Planlama Kap-
samında Yer Alan Ürünler”,
“Bitkisel Üretim Planlaması”,
“Hayvancılıkta Yeni Destek-
leme Modeli” gibi konularda

bilgilendirmelerde bulunuldu. 
İl Müdürü Metin Öztürk,

kurum amirleri ve konu sorum-
lusu teknik personellerimiz,
üreticilerimize Yeni Destekleme
Modeline göre 2025-2027 yılla-
rında yapılacak bitkisel ve hay-
vansal desteklemeler ile ilgili
kapsamlı bilgiler aktardı.

Toplantılara ilişkin açıklama-
larda bulunan Manisa İl Tarım

ve Orman Müdürü Metin Öz-
türk; “Bakanlığımızca tarımsal
üretim planlaması çalışmaları
14 Eylül 2023 tarihli "Tarımsal
Üretimin Planlanması Hakkında
Yönetmelik" hükümlerine göre
yürütülmekte olup uygulama
süreci devam etmektedir. Bitki-
sel üretimin desteklenmesi
programı ile çiftçilere temel
destek, planlı üretim desteği ve
üretimi geliştirme destekleri ve-
rilecektir.

Uygulama sürecinde üretici-
lerimizin bilgilendirilmesi ol-
dukça önem arz ettiğinden 81
ilde eş zamanlı olarak üretim
planlaması ve yeni destek mo-

deline ilişkin "Cuma Buluşma-
ları" adlı bilgilendirme toplantı-
ları gerçekleştirilmekte olup
bizlerde İl Müdürlüğü olarak 17
İlçe 51 Mahallemizde kurum
amirlerimizin ve konu sorum-
lusu teknik personellerimizin

katılımlarıyla bilgilendirme top-
lantıları düzenledik” dedi.

51 Mahallede gerçekleşen
toplantılar bilgilendirmelerin ar-
dından katılımcılardan gelen
soruların yanıtlanması ile son
buldu.

Tarım İl Müdürlüğü ‘Cuma
Buluşmaları’na başlıyor
Tarım İl Müdürlüğü ‘Cuma
Buluşmaları’na başlıyor

anaDOlu Düşünce ve
Strateji Merkezi Temsilcisi, eski
il başkanı, siyasetçi İlkay Şim-
şek, İmralı canisi terörist başı
Abdullah Öcalan'a hiç bir
zaman gün yüzü göstermeye-
ceklerini belirterek, "Milletin
gündemi ekonomi, derdi
geçim, sorunu açlıktır, ne Öca-
lan, ne Anayasa değişikliği, ne
de diğer hayali gündemlerinizle
bu gerçeği örtemezsiniz" dedi.

Anadolu Düşünce ve Stra-
teji Merkezi Temsilcisi, eski il
başkanı, siyasetçi İlkay Şim-
şek, "Milletin gündemi eko-
nomi, derdi geçim, sorunu
açlıktır, ne Öcalan, ne Anayasa
değişikliği, ne de diğer hayali
gündemlerinizle bu gerçeği ör-
temezsiniz" dedi.

İktidar partisi ve küçük or-
taklarının hayal güçlerini zorla-
yarak sürekli gündemi meşgul
eden konular bulduklarını, maç

oynamayıp top çevirdiklerini ve
milletin aklıyla alay ettiklerini
söyleyen İlkay Şimşek şu de-
ğerlendirmede bulundu: "İkti-
dar partisi ve küçük ortakları
artık geminin battığını ve geri
dönüşü olmayan yolda oldukla-
rını fark etti, ellerinden kayıp
giden iktidar nimetlerinden son
ana kadar yararlanmak için ne
gerekiyorsa yapıyorlar. Bunun
için peşi sıra geliştirdikleri söy-
lemler ve uyguladıkları algı
operasyonları şizofrenik boyut-
lara ulaştı.

Anayasa'nın değiştirilmesi
teklif dâhi edilemeyen ilk dört
maddesinden tutun da, her
türlü baskıya rağmen ticari iliş-
kilerini kesemedikleri İsrail'in ül-
kemize saldırma gafletinde
bulunacağına kadar her türlü
hayal ürünü senaryoyu gün-
deme taşıyorlar. Ne yazık ki
yandaş medyadan karşıt med-
yaya, muhalefet partilerinden
ana muhalefete kadar etkili ve

yetkili kim varsa bu oyuna
yenik düşüyor, iktidara laf yetiş-
tiriyor, oysa millet bu oyunlara
gülüp geçiyor."

iMRalı CaniSi 
GÜnYÜZÜ 

GÖREMEYECEk
İktidar ve ortakları ile ana

muhalefetin Türk Milleti adına
büyük yanlışlar yaptığını da be-
lirten İlkay Şimşek, açıklama-
sını şöyle sürdürdü: "İmralı
canisi Abdullah Öcalan’ın gazi
meclisimizde konuşmaya çağ-
rılması büyük bir gaflettir. Bu
durum sadece ülkemizi parça-
lamak isteyenlerin bir oyunu
değil, aynı zamanda Cumhur İt-
tifakı ve ana muhalefetin bu
oyunlara alet olduklarının kanı-
tıdır. Milletin temsil edildiği bu
yüce makamın, bu türden ka-
ranlık senaryolara hizmet et-
mesi kabul edilemez. Bu millet
teröristlerle hiç bir uzlaşma
göstermeden, birlik ve beraber-
liğini korumak için mücadele

edecektir. Ayrıca Kürt vatan-
daşlarımız da bu milletin ayrıl-
maz birer parçasıdır ve
yüzyıllardır hep birlikte aynı
mücadelenin içinde yer almış-
lardır. Bu durumun başka bir
izahı yoktur, ama iktidarın da
yaşanan ekonomik sorunlara
karşı bir izahı yoktur. İşsiz iş,
işçi ekmek, emekli aş, millet
geçim derdindedir. Kürt, Türk,
Laz, Çerkez açlık ve sefaletin
altında ezilmektedir. İktidar ve
muhalefet toplumu germek ye-
rine bu gerçeklere çözüm bul-
malıdır."

ÜlkE CEMaaTlERE, 
ÇETElERE 

TESliM EDilDi
İktidar partisi döneminde

her alanda başlayan çeteleş-
menin Cumhur İttifakı döne-
minde Lale Devri yaşadığını
ifade eden İlkay Şimşek, değer-
lendirmesini şöyle sonlandırdı:
"İktidarın hayali söylemler pe-
şinde olmasının bir nedeni de

asli görevi olan yönetme işl-
evini çete ve cemaatlere kap-
tırmış olmasıdır. Ülkemizde
eğitimden sağlığa, gıdadan
ulaşıma her sektörün, devletin
tüm kurum ve kuruluşlarında
etkili ve yetkili birileriyle bera-
ber olup  bir çete ve suç şe-
bekesi kurduğu çok net
şekilde ortaya çıkmaya başla-
mıştır. Bu durum son yaşanan
bebek ölümleri ile ayyuka çık-
mıştır. Yaşadığımız bu olay bir
kaç doktor, bir kaç hemşirenin
işi değildir. Bunlar sadece ka-
muoyunun önüne attıkları bir
kaç figürandır, günah keçisidir,
amaçları konuyu saptırmaktır.
Günlerce kamuoyunu mani-
püle etmek, gündem değiştir-
mek için Narin yavrumuzun
cenazesi üzerinden yaptıkları
gibi yapıyorlar. Sonra bir anda
olayı kamuoyunun önünden
çekip alıyorlar. 

Yeni bir senaryo yazıyor ve
oynuyorlar. Sağlık konusunda

sadece Yenidoğan şebekesi
değil, başka çeteleşmiş yapı-
lar da var; Kanser çetesi, tıbbi
cihaz/malzeme çetesi, ilaç çe-
tesi, kalp krizi çetesi, labora-
tuvar çetesi, yoğun bakım
çetesi, diyaliz çetesi, tabi ki
unutturulmaya çalışılan organ
nakli çetesi.

Gerçek patronlar başka ki-
şilerle ve organizasyonlarla iş-
lerine devam ederken büyük
resim gösterilmiyor. O büyük
resmin sahibi de herkesin ma-
lumu olanlardır. Ama millet
bunların da kim olduğunu gör-
meye başladı."

Anadolu Düşünce ve Strateji Merkezi Temsilcisi, İlkay Şimşek gündemi meşgul eden ‘Abdullah Öcalan’a
umut hakkı’ tartışmalarına ilişkin konuştu… Şimşek, açıklamaları ‘hayali gündem’ olarak niteledi

Türkiye’nin derdi geçim sıkıntısı!

ManiSa Büyükşehir Bele-
diyesi, Mimar Sinan Bulvarı

Farklı Seviyeli Katlı Kavşak
Projesi kapsamında yapılacak

düzenlemeler nedeniyle  29
Ekim'e kadar bazı yolların tra-
fiğe kapatılacağını duyurdu. 

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi, Mimar Sinan Bulvarı
Farklı Seviyeli Katlı Kavşak
Projesi için başlatılacak çalış-
malar kapsamında Mimar
Sinan Bulvarı ve çevresindeki
bazı noktalarda trafik akışını
geçici olarak durduracak.

D565 İzmir-Manisa Kara-
yolu Ayrımı, Manisa Çevre
Yolu Ayrımı ve Mimar Sinan
Bulvarı üzerindeki çalışmaların
29 Ekim Salı gününe kadar
süreceği belirtilen açıklamada,
şehir içi ulaşımda sıkıntı ya-
şanmaması için vatandaşlar-
dan alternatif güzergahları

kullanmaları rica edildi.
Çalışma kapsamında 29

Ekim Salı gününe kadar D565
İzmir-Manisa Karayolu Ayrımı,
Manisa Çevre Yolu Ayrımı ve
Mimar Sinan Bulvarı üzerin-
deki bazı noktaların trafiğe ka-
patılacağı belirtildi.

Manisa’ya gelecek olan
vatandaşların OSB içindeki
yolları kullanmaları istendi. İz-
mir’den Manisa’ya giriş ve
Manisa Bölge Trafik Şube Mü-
dürlüğü’nün önündeki İzmir
yönünün araç trafiğine kapalı
olacağı bilgisi verildi.

ManiSa’Da 
TRaFiğE 

kaPaTılan YOllaR!
Belediyeden yapılan açık-

lamaya göre, projede çeşitli
yol bağlantılarında kapatma
ve yönlendirme çalışmaları ya-
pılacak. 

Trafiğe kapatılacak nokta-
lar ise şöyle açıklandı:

“Mimar Sinan Bulvarı Farklı
Seviyeli Katlı Kavşak Projesi”
kapsamında yapılacak asfalt-
lama çalışmaları nedeniyle 25
Ekim Cuma günü saat
09.30’dan itibaren, 29 Ekim
Salı gününe kadar; D565 İzmir
- Manisa Karayolu Ayrımı -
Mimar Sinan Bulvarı, Manisa
Çevre Yolu Ayrımı - Fırat Çakı-
roğlu Kavşağı Girişi, Mimar
Sinan Bulvarı - Cumhuriyet
Bulvarı (OSB) trafiğe kapalı
olacaktır.

Manisa'da bazı yollar trafiğe kapatıldı!Manisa'da bazı yollar trafiğe kapatıldı!

Sağlık Bakanlığı Devlet
Hizmet Yükümlülük Kurası
Manisa’nın Demirci yeni bir
uzman doktor ataması yapıla-
cak. 

Demirci Belediye Başkanı
Erkan Kara'nın girişiminin so-
nucunda 119. Dönem Devlet

Hizmet Yükümülülük kurası
kapsamında Durhasan Mahal-
lesine Aile Doktori ataması ya-
pılması için kadro açıldı. 

Sağlık Bakanlığınca 31
Ekim Perşembe günü yapıla-
cak kur çekilişi ile Durhasan
Mahallesi’ne Aile Sağlığı Mer-
kezine Aile Doktor Uzmanı
atanacak. Erkan Kara, Durha-

san mahallesine yapılacak
olan doktor atamasının müj-
desini sosyal medya hesabın-
dan duyurdu. Kara, “Durhasan
Mahallemize Aile Doktori uz-
manı atanacak. Başta Durha-
san Mahallemiz olmak üzere
çevre mahallelerimiz için ha-
yırlı olmasını temenni ediyo-
rum" dedi. 

Demirci’ye yeni uzman 
doktor ataması yapılacak
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Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, BRICS Zir-
vesi’ne katıldığı Rusya’nın
Kazan kentinden dönüşünde
uçakta gazetecilerin sorularını
yanıtladı. Cumhurbaşkanı Er-
doğan’ın gündeminde, An-
kara’da TUSAŞ’a yapılan saldırı
vardı. Erdoğan, konuya ilişkin
net bir mesaj verdi. Saldırının
çok yönlü olarak soruşturuldu-
ğunun altını çizen Erdoğan,
“Terörün karanlık ve kanlı göl-
gesinin ülkemizin üzerinden ta-
mamen çekildiği, aydınlık,
huzurlu, güvenli bir Türkiye’yi
inşa etme hedefimize mutlaka
ulaşacağız. Hainlere inat daha
fazla çalışacağız, daha fazla
üreteceğiz” dedi.   

Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan, Tataristan ziyareti
dönüşünde uçakta gazetecilere
açıklamalarda bulundu. Erdo-
ğan, "Öncelikle TUSAŞ’ın Kah-
ramankazan’daki yerleşkesine
yapılan hain terör saldırısında
şehit olan 5 kardeşimize Al-
lah’tan rahmet, yaralılarımıza
acil şifalar diliyorum. Türki-
ye’nin huzuru, güvenliği, sa-
vunması için çalışan TUSAŞ
ailesine ve aziz milletimize
'geçmiş olsun' diyorum. Alçak
saldırıyı gerçekleştiren, biri
kadın 2 terörist ölü olarak ele
geçirilmiştir" dedi. 

başarıLarımıZLa Daha 
FaZLa rahaTSıZ

EDECEĞİZ
Erdoğan saldırının cevabının

kat kat fazlasıyla verilmeye
başlandığını belirterek, "Saldı-
rıya yönelik adli soruşturmanın
yanı sıra, istihbarat ve güvenlik
birimlerimiz de kapsamlı ça-
lışma yürütmektedir. Terörle
mücadelemizi uhdemizde bulu-
nan tüm imkanları kullanarak,
çok boyutlu bir şekilde sürdü-
rüyoruz, sürdüreceğiz. Terörün
karanlık ve kanlı gölgesinin ül-
kemizin üzerinden tamamen
çekildiği, aydınlık, huzurlu, gü-
venli bir Türkiye’yi inşa etme
hedefimize mutlaka ulaşacağız.
Savunma sanayiimiz inşallah
bunun amiral gemisi olacaktır.
Hainlere inat daha fazla çalışa-
cağız, daha fazla üreteceğiz.
Büyüyen, güçlenen, haksızlık
ve hukuksuzluklara cesaretle
itiraz eden Türkiye’den rahat-
sızlık duyanları, başarılarımızla
daha fazla rahatsız edeceğiz"
dedi. 

brıCS ZİrVESİnİ 
DEĞErLEnDİrDİ

Rusya Federasyonu Devlet
Başkanı Vladimir Putin’in dave-
tine icabetle katıldığı BRICS
Zirvesi’nde, genişletilmiş lider-
ler oturumunda Ortadoğu’daki
İsrail saldırganlığı başta olmak
üzere, küresel, siyasi ve iktisadi
meselelere dair Türkiye'nin tu-
tumunu altığını belirten Erdo-
ğan, "Ayrıca ev sahibi Putin
başta olmak üzere, zirveye ka-
tılan liderlerle ikili görüşmeler
yapma fırsatım oldu. Bu çerçe-
vede Venezuela Devlet Başkanı
Maduro, Özbekistan Cumhur-
başkanı Mirziyoyev, Vietnam
Başbakanı Pham Minh Chinh,
Kongo Cumhurbaşkanı Sassou
Nguesso ile bir araya geldik.
Diğer liderlerle de ayrıca birebir
görüşmelerim oldu. Bu temas-
larımda İsrail’in bir an önce
durdurulması için Birleşmiş Mil-
letler başta olmak üzere, farklı
platformlarda yürüttüğümüz
çabalara destek istedim. Karşı-
lıklı saygı ve kazan-kazan for-
mülüyle BRICS’le ilişkilerimizi
geliştirme noktasında neler ya-
pılabileceğini ele aldık. Önemli
kısmı bizim gibi G20 üyesi olan
BRICS ülkeleri dünya yüzölçü-
münün yaklaşık yüzde 30’unu,
nüfusunun yüzde 45’ini kapsı-
yor. Küresel petrol üretiminin
yüzde 40’ı, mal ihracatının
yüzde 25’i, ticaretin 5’te 2’si de
yine BRICS ülkeleri tarafından

gerçekleştiriliyor. Sadece bu
veriler bile BRICS platformu-
nun ekonomik açıdan önemini
göstermektedir. Türkiye de
kendi menfaatleri ekseninde
BRICS ile iş birliğini önümüz-
deki dönemde de ilerletme ar-
zusundadır. Bu düşüncelerle
ziyaretimizin ve temaslarımızın
hayırlara vesile olmasını diliyor,
şimdi de sizleri dinlemek istiyo-
rum" dedi. 

kahramanLarımıZ 
CanLarı PahaSına 
TuSaş’ımıZı, Yanİ 

TÜrkİYE’nİn aYDınLık 
GELECEĞİnİ 

SaVunmuşLarDır
Erdoğan, bir gazetecinin,

'TUSAŞ’a yönelik hain saldırı ile
ilgili son bilgileri merak ediyo-
ruz. Zamanlaması açısından
bakıldığında ne dersiniz? İlk
açıklama ve bilgilere göre sal-
dırı terör örgütü PKK tarafından
yapılmış görünüyor. Dolayısıyla
TUSAŞ’ın seçilme amacı sizce
nedir? BRICS toplantısı ve üye-
lik başvurusu nedeniyle dış
bağlantılı olma ihtimali konu-
sunda bir istihbarat var mı? İs-
rail' in bu saldırının arkasında
olduğuna ilişkin iddialar da
gündeme geldi, bir bulgu var
mı?' sorusu üzerine, "Bu terör
saldırısında TUSAŞ gibi güzide
bir kuruluşumuzun seçilmiş ol-
ması manidardır. Teröristler sa-
dece bir kuruluşu değil,
Türkiye’nin huzur ve güvenliğini
hedef almışlardır. Kahramanla-
rımız canları pahasına TU-
SAŞ’ımızı, yani Türkiye’nin
aydınlık geleceğini savunmuş-
lardır. Maalesef hain saldırıda
şehitler verdik, 5 şehidimiz,
bunun yanında çok sayıda ya-
ralımız bulunuyor. Başımız sağ
olsun. Yaralılarımıza Allah’tan
acil şifalar diliyorum. Hem bu
gözünü kan bürümüş canilerle
mücadele edeceğiz, bu konuda
durmak yok, hem ülkemizi mü-
reffeh geleceğe taşıma azmi-
mizden asla taviz vermeden
yolumuza devam edeceğiz. Ni-
tekim Milli İstihbarat Teşkilatı
Başkanımız İbrahim Kalın dün
akşam bu saldırının sonrasında
hemen Ankara’ya döndü ve
bütün gelişmeleri yerinde biz-
zat takip etti. Bizler de Tataris-
tan’dan bu gelişmeleri takibe
devam ettik. İstanbul’da bulu-
nan Milli Savunma Bakanımız
Yaşar Güler, hemen İstan-
bul’dan Ankara’ya geçti. Anka-
ra’daki Cumhurbaşkanı
Yardımcım Cevdet Yılmaz, İçiş-
leri Bakanımız Ali Yerlikaya
anında hadiseye müdahil oldu-
lar. Bütün güvenlik güçlerimiz
anında teröristlere müdahale
ederek, çok kısa zamanda sal-
dırıyı gerçekleştiren kadın terö-
risti etkisiz hale getirdiler.
Terörist kendi kendini bildiğiniz
gibi öldürmüş oldu. Bu terör
saldırısının Suriye’den bir sızma
hareketi şeklinde gelişmiş oldu-
ğunu özellikle öğrenmiş bulu-
nuyoruz. Buna yönelik de tüm
gece boyunca 40 ayrı noktaya
operasyonlar yapıldı. Bu ope-
rasyonlarla da teröristlere çok
çok ağır bedeller ödetildiği de
ortada" cevabını verdi. 

aYrışan DEĞİL, 
kuCakLaşan TÜrkİYE 

İDEaLİnE DOĞru 
kararLıLıkLa

YOLumuZa DEVam
EDİYOruZ

'Türkiye, terörle mücadele-
sinde büyük mesafe aldı. Bun-
dan sonra terörle mücadele
nasıl devam edecek? “Terörsüz
bir Türkiye inşa edelim” demiş-
tiniz, bu nasıl olacak?' sorusu
üzerine Erdoğan, "Terörle mü-
cadeleden kesinlikle taviz ver-
memiz mümkün değil. Bu,
kararlılıkla devam edecek ve
terörü kaynağında yok etme
politikamızı yine aynen sürdü-
receğiz. Bundan da taviz söz

konusu değil. Teröre sebep
olan siyasi ve toplumsal ne-
denlerden finansal kaynaklara,
dış desteklere kadar geniş bir
yelpazede mücadele stratejisi
belirledik. Bu stratejiyi çok bo-
yutlu ve daha kapsamlı bir şe-
kilde devam ettireceğiz. Şunun
bilinmesini isterim, teröristler
kukladır, bunlar taşerondur.
Bizim hedefimiz terörsüz bir
Türkiye’dir. Bundan taviz ver-
meyeceğiz, veremeyiz. Hedefi-
miz tam bağımsız, bir, bütün ve
müreffeh Türkiye’dir. Kesinlikle
şu andaki hükümetimizin “laf
ola beri gele” şeklinde bir anla-
yışı söz konusu değildir. Biz te-
rörü tamamen kaynağında
kurutmak üzere çalışmalarımızı
sürdürüyoruz. Bunun kaynağı
Suriye mi, Suriye O zaman ora-
daki kaynak neyse biz orada
gereğini, dün akşam yaptığımız
gibi yaparız. Bundan sonraki
süreçte de aynen bu şekilde bu
kararlılıkla yolumuza devam
edeceğiz. Birliğimize saçılan
nifak tohumlarını temizlemek,
bu ayrık otlarını ayıklamak ve
hepimizin olan bu vatanı aydın-
lık yarınlara hep birlikte taşımak
zorundayız ve taşıyacağız.
Bundan da taviz söz konusu
değil. Bölgemizdeki gelişmeler
bu gerçeği bir kez daha önü-
müze koymuştur. Ayrışan değil,
kucaklaşan Türkiye idealine
doğru kararlılıkla yolumuza
devam ediyoruz" dedi. 

bÜTÜn GÜVEnLİĞİmİZİ 
Ona GÖrE aLmak 
DurumunDaYıZ

Erdoğan, 'PKK’nın Suriye
kolu PYD/YPG ile mücadele ne
durumdadır? Bununla birlikte
Amerika’nın bölgeden çekilme-
sine yönelik tartışmalar uzunca
bir süredir devam ediyor. Eğer
böyle bir şey olursa PKK Suri-
ye’de himayesiz kalır ve tasfiye
edilir, böyle bir değerlendirme-
niz var mı?' sorusunu, "Terör
örgütü PKK’nın Suriye’deki
kolu olan PYD/YPG özellikle
terk edilmeye, yalnız bırakıl-
maya mahkumdur. Amerika bu
terör örgütünü bir süre kuca-
ğında taşır, ama o süre dolunca
da bunları kendi başına bırak-
mak zorunda. Suriye’deki istik-
rarsızlıktan faydalanan terör
örgütünün, bazı Batılı ülkelerin
himayelerine girmek için gös-
terdikleri gayret boşunadır. Bu
ilanihaye devam etmez. Ameri-
ka’nın bölgeden çekileceği yö-
nündeki tartışmalar, hatırlayın
uzun zamandır sürüyor. Çekil-
menin taktiksel olacağı, strate-
jik bir çekilme olmayacağı da
tartışmaların uzamasıyla zaten
ortaya çıktı. Amerika’nın bölge-
deki terör örgütlerini kendi çı-
karları ve İsrail’in güvenliği için
kullandığı artık bilinen bir ger-
çek. Amerika bölgede İsrail’e
her türlü araç, gereç, mühim-
mat tüm destekleri veriyor mu,
veriyor. Para veriyor mu, veri-
yor. Bizim gözümüz de, kulağı-
mız da topraklarımızın yanı
başında yaşanan bütün geliş-
melere açıktır ve bunlardan da
taviz veremeyiz. Biz kendi top-
raklarımızın korumacısı, onların
hamisi olacağız. Suriye’den
veya farklı yerlerden bize her-
hangi bir sızma hareketi olabi-
leceğini her an düşünmek
durumundayız. Onun için de
bütün güvenliğimizi ona göre
almak durumundayız. Biz böl-
gedeki tüm terör örgütleriyle
mücadelemizi kendi milli çıkar-
larımız, sınırlarımızın güvenliği
için sürdürüyoruz. Buna devam
edeceğiz" diye cevaplandırdı. 

TÜrkİYE OLarak brıCS 
İLE İLİşkİLErİmİZİ 

GELİşTİrmEk 
İSTİYOruZ

'BRICS Zirvesi’ne katılarak
önemli temaslarda bulundunuz.
Şunu sormak istiyorum, Türki-
ye’nin BRICS’e üyelik başvu-

rusu kamuoyunda duyulduktan
sonra başlayan bir yön deği-
şimi tartışması, soru işareti
vardı. Siz de önceki açıklama-
larınızda “BRICS’e katılma is-
teği NATO’ya alternatif değil”
vurgusu yapmıştınız. Kazan Zir-
vesi sonrasında gelinen noktayı
sormak istiyorum, Türkiye’nin
durduğu yeri nasıl değerlendi-
rirsiniz? Bir de Türkiye Kazan
Zirvesi’nden ne tür sonuçlarla
ayrılıyor?' sorusu üzerine  Er-
doğan şunları söyledi: "BRICS
yükselen ekonomilerin özellikle
bir arada olduğu büyük bir
platform. Bu gerçeği görmek
durumundayız. Türkiye olarak
BRICS ile ilişkilerimizi geliştir-
mek istiyoruz. BRICS üyesi ül-
kelerle ikili olarak zaten uzun
yıllara dayalı ilişkilerimiz, birlik-
teliğimiz söz konusu. BRICS de
diğer platformlar ve uluslararası
oluşumlar da bizi ekonomik
açıdan güçlendiren unsurlardır.
Bunları da biz görmezden gele-
meyiz. Hem Doğu hem Batı ül-
kesi olduğumuzu sürekli
anlattık. Türkiye’nin BRICS ile
iş birliğini ilerletmesi, ekonomik
ortaklıklarımızın sayısını artır-
mayı karşılıklı saygı çerçeve-
sinde bu dayanışmayı
sürdürmemiz, “kazan-kazan”
esasına göre hem BRICS ülke-
lerinin hem de ülkemizin çıkarı-
nadır. Nitekim başta dönem
başkanı olarak Putin olmak
üzere yaptığımız ikili görüşme-
ler, bunları çok açık net ortaya
koyuyor. Bu anlayıştan birileri-
nin bize yapmış olduğu telkin-
lerle vazgeçemeyiz. Kendi
kararımızı kendimiz vermek su-
retiyle yolumuza devam edece-
ğiz."

O Zaman nE İÇİn buna 
mÜDahaLE ETmEDİLEr? 
'BRICS Zirvesi'nde “alter-

natif finans sistemi” dillendirildi.
Sizin bu konudaki görüşlerinizi
evvelden beri biliyoruz zaten.
ABD Başkan adaylarından Do-
nald Trump geçtiğimiz günlerde
“Doları rezerv para birimi ol-
maktan çıkaran ülkelerin malla-
rına yüzde 100 vergi
getirilebileceği” tehdidinde bu-
lundu. Bu durumda mevcut fi-
nans sistemine alternatif bir
finans sistemi hayata geçirilebi-
lir mi?' sorusuna Erdoğan şu
cevabı verdi: "Burada amacı-
mız mevcutları birbiriyle yarıştır-
mak değil. Bizim yerli ve milli
paralarımızla yolumuza devam
etmemiz lazım. 

Sayın Trump, Amerika Birle-
şik Devletleri’nin başında bu-
lundu. Bu tür bir görüşü olabilir.
O zaman da biz kendileriyle fi-
nans sektörüyle ilgili tüm konu-
ları görüştük. Bunları
kendileriyle paylaştık. O zaman
ne için buna müdahale etmedi-
ler? Yerli ve milli paralarla hangi
ülke ile bu adımı atabiliyorsak
atarız. Burada amacımız
‘kazan-kazan' esasına dayalı
olarak finansal sektörü ayağa
kaldırmaktır. Bu konuda Ame-
rika olsun, Batı ülkeleri olsun
herkes adımını buna göre ata-
cak olursa biz de kazanırız,
onlar da kazanır, Amerika da
kazanır. Biz yıllardır milli para-
larla ticaret politikasını savunu-
yoruz. Bu, ikili ticaretin döviz
baskısından kurtarılmasını sağ-

lar. Ülkelerin ticari faaliyetlerine
başka ülkelerin müdahil olma-
sının önüne geçer. Milli para-
larla ticaret aynı zamanda
özgür ticarettir. Aynı şekilde
ödeme sistemlerinde çeşitliliğin
olmaması da finans piyasaları-
nın şoklara karşı kırılganlığını
artırıyor.  Dolayısıyla alternatif
bir finans ve ödeme sistemi
hem uluslararası ticareti kolay-
laştırır hem de çeşitlendirir."

İSraİL’İn SOYkırımına 
SESSİZ VE TEPkİSİZ

kaLıYOrLar
Erdoğan, 'İtalya, İspanya

gibi bazı ülkeleri dışarıda tutar-
sak Batı'nın İsrail'in Gazze'deki
uyguladığı soykırıma ve Lüb-
nan'da yaptığı katliama sessiz
kaldığını görüyoruz. Sizin
BRICS Zirvesi'nde yaptığınız
ikili görüşmelerde diğer ülkele-
rin yaklaşımı nasıldı? Bu ko-
nuda ne düşünüyorlar ve
Batı'dan hangi noktada ayrışı-
yorlar?' sorusuna, "Bu zikretti-
ğiniz ülkeler bu konuda
gerçekten kararlı. Onlar Filis-
tin’e destekten taviz vermiyor.
Biz bundan sonraki süreçte de
gerek İspanya gerek İrlanda
gerekse Norveç ve Slovenya
gibi ülkelerle bu dayanışmamızı
sürdürme kararlılığındayız. Bir-
likte adım atarsak güç kazana-
biliriz. Batı maalesef kendini
İsrail’e karşı borçlu hissediyor.
Mesela Almanya Nazi döne-
minde yaşananlar nedeniyle
kendilerini İsrail’e karşı sorumlu
görüyor. Bazı Batılı ülkelerin de
tutumu aynı şekilde. O dö-
nemde Avrupa Yahudilerine
karşı Nazi yönetiminin yaptıkla-
rına sessiz kaldıkları için bir
borç ödeme yöntemi olarak İs-
rail’in soykırımına sessiz ve
tepkisiz kalıyorlar. Yani Batı, bir
anlamda borcu borçla kapat-
maya çalışıyor. Fakat şimdi de
Filistinlilere karşı borçlanıyorlar,
bu dönemin Nazileri haline
gelen İsrail’e kol kanat gererek
torunlarına utanç verici bir geç-
miş bırakıyorlar. BRICS üyeleri-
nin de Filistin’in haklı davasına
ve İsrail’in hedefindeki Lüb-
nan’a daha fazla destek ver-
melerini, İsrail saldırganlığına
yüksek sesle “dur” demelerini
bekliyoruz" cevabını verdi. 

PEk ÇOk ÜLkE İSraİL’İn 
PErVaSıZCa, OranTıSıZ 

GÜÇ kuLLanımınDan 
rahaTSıZ

Erdoğan 'Birleşmiş Milletler
nezdinde İsrail'e silah satışını
durdurmasına yönelik bir giri-
şim başlatmıştınız. Ardından
İtalya Başbakanı Giorgia Melo-
ni’yle de bu durumu görüştü-
ğünüzü biliyoruz. İspanya,
İrlanda ve Fransa'dan da buna
yönelik bir açıklama gelmişti.
Yine BRICS üyelerine de bu gi-
rişimi desteklemeleri çağrısında
bulundunuz. Bu konuda bir itti-
fak politikası uygulamak ve
benzer ülkeleri bir araya getire-
rek, ülkeleri İstanbul'da topla-
mak noktasında bir gelişme
olur mu?' sorusuna şu cevabı
verdi:

"İsrail'i durdurmak, onların
bebekleri, çocukları, anne ve
babaları öldürmesinin önüne
geçmek için silaha erişimin
önünü kesmemiz şart. Şu an
itibariyle Amerika ve Almanya

başta olmak üzere birçok ülke
maalesef verdikleri silahlarla İs-
rail'in katliamını sürdürmesine
destek oluyor. Biz de Birleşmiş
Milletler çatısı altında bu so-
runa bir çözüm olması, İsrail'e
kapsamlı bir silah ambargosu
konulması için girişim başlattık.
Bu çağrımıza destek verenlerin
sayısı da her geçen gün artıyor.
Umarız 'İnsanlık İttifakı' olarak
bu girişimimizi başarıya ulaştırır
ve kalıcı barış için bir kapı ara-
larız. Ateşe benzin dökenlere
inat bu yangını söndürmek için
elimizden geleni yapıyoruz ve
yapmaya devam edeceğiz. İs-
rail’e karşı silah ambargosu
çağrımızın İtalya, İspanya, İr-
landa ve Fransa gibi ülkeler ta-
rafından da yapılmış olması,
konunun giderek daha fazla
gündeme geldiğini gösteriyor.
Demek ki sadece biz değil, pek
çok ülke İsrail’in pervasızca,
orantısız güç kullanımından ra-
hatsız. Ama gelinen aşamada
Türkiye’nin başını çekeceği ül-
kelerin, insan hakları ve uluslar-
arası hukuk konularında daha
güçlü bir ses çıkartması gereki-
yor. Diplomatik zeminin güçlen-
dirilmesi, alternatif bakış açıları
geliştirilmesi ve uluslararası
baskının artırılması için ne ge-
rekiyorsa yapılmalı ve insanlığa
kasteden bu terör devleti dur-
durulmalıdır."

Onu Da Zamana 
bırakıYOruZ

'Suriye Devlet Başkanı
Beşar Esad'la görüşme, temas
bir süredir konuşulan bir başlık.
Acaba Putin'le bu görüşmeniz
sonrasında yeni bir gelişme,
yeni bir durum beklenebilir mi?'
sorusuna Erdoğan, "Biz, süre-
cin en başından bu yana hep
Suriye’nin toprak bütünlüğünün
korunmasından ve komşu-
muzda kalıcı, adil, kapsayıcı bir
barış ve huzurun tesisinden
yana olduğumuzu vurguluyo-
ruz. Terör örgütleriyle ayrımsız
mücadele anlayışımızda sınırla-
rımızı korumanın yanında bu
tutumumuzun da payı vardır.
Bölgemiz bir ateş çemberine
dönmüş durumda ve her geçen
gün maalesef bu çember dara-
lıyor. Suriye yönetiminin Türkiye
ile samimi ve gerçekçi bir nor-
malleşmenin kendilerine sağla-
yacağı faydaları anlayarak
adımlarını ona göre atması
temel beklentimizdir.  

Umarım önümüzdeki dö-
nemde bu konuda yapıcı bir
adım görür ve Türkiye-Suriye
normalleşmesini inşa ederiz.
Çünkü o bölgedeki istikrarsızlık
bir bataklığın sinekleri topladığı
gibi terör örgütlerini, kirli emel-
leri olanları oraya biriktirdi. On-
ları dağıtmanın yegane yolu o
bataklığı kurutup orayı gül bah-
çesine çevirmekten geçer. Rus-
ya’nın Suriye yönetimi
üzerindeki etkisi herkesin ma-
lumu. Putin ile tüm bu konuları,
bizim durduğumuz noktayı,
beklentimizi konuştuk. Putin'e,
Beşar Esad'ın bizim çağrımıza
vereceği cevabın temini nokta-
sında bir adım atması çağrımız
oldu. Sayın Putin, Esad'a bu
adımı atması için herhangi bir
çağrıda bulunur mu? Onu da
zamana bırakıyoruz" cevabını
verdi.  İha

Ankara’nın Kahramankazan ilçesinde TUSAŞ’a ait tesisteki patlamayı, Rusya’dayken haber alan Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, yurda dönüş yolunda açıklamalarda bulundu… Erdoğan, terör destekçilerine net bir mesaj verdi: 

Cumhurbaşkanı Erdoğan: "Hainlere inat
daha fazla çalışacağız"   
Cumhurbaşkanı Erdoğan: "Hainlere inat
daha fazla çalışacağız"   
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YATırıMlArı kolaylaştır-
mak ve enerji projelerinin ha-
yata geçirilme sürecini
hızlandırmak amacıyla, ÇED,
orman izinleri, imar izinleri gibi
uzun ve karmaşık bürokratik
süreçlerin, "süper izin" meka-
nizması ile daha kısa sürede
tamamlanması sağlanacak.

Türkiye, yenilenebilir enerji
sektöründe önemli gelişmelere
imza atarken, bu alanda yapı-
lan kapasite tahsislerinin hızla
yatırıma dönüşmesini sağla-
mak için "süper izin" dönemini
uygulamaya koymaya hazırla-
nıyor.

Enerji yatırımlarını hızlandır-
mayı hedefleyen "süper izin"
döneminin sektörde hareketli-
liği artırması beklenirken, bu
yeni mekanizmanın uygu-
lanma şekli ve sağlayacağı
kolaylıkların piyasaya etkileri
de yakın ilgi ile takip ediliyor.

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı, Çevresel Etki De-
ğerlendirmesi (ÇED) kararları
için eşik değerler belirlenme-
sini, izin başvurularının ÇED
süreciyle eş zamanlı yürütül-
mesini, imar ve ruhsat süreç-
lerinin iyileştirilmesini, orman
izin süreçlerinin sadeleştirile-
rek tek bir izne dönüştürülme-
sini ve acele kamulaştırma
imkanı sağlayarak yatırımların

hızla hayata geçirilmesini he-
defliyor.

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanı Alparslan Bayraktar da
Türkiye'nin yenilenebilir enerji
2035 yol haritasına ilişkin yap-
tığı açıklamada, 48 ayı bulan
izin süreçlerini 2 yıl ve altına
indirmek istediklerini söyle-
mişti.

ÇED süreçlerinde, teknik
etkileşim analiz izinlerinde, ka-
mulaştırma, orman izinleri,
imar izinleri ve yapı ruhsatla-
rında uzun zaman harcandı-
ğını belirten Bayraktar, bu
süreçleri hızlandırmak ama-
cıyla "süper izin" olarak adlan-
dırdıkları reformları hayata
geçirmeyi hedeflediklerini vur-
gulamıştı.

Bayraktar, izin sürelerinin
kısaltılmasıyla ilgili olarak, ön
lisans başvuru süresini 48
aydan 15-18 aya indirmeyi,
ÇED süreçlerini ise 3-6 aya
çekmeyi hedeflediklerini açık-
lamıştı.

Ayrıca, Teknik Etkileşim
Analizi (TEA) izinlerinin 4-5 ay,
Kamulaştırma izinlerinin 6-9
ay, orman izinlerinin sadeleşti-
rilerek 4-6 ay arasında ta-
mamlanacağını ve imar ile
ruhsat işlemlerinin 3 ay gibi
kısa bir sürede sonuçlandırıla-
cağı bilgisini paylaşmıştı.

EnErjidE "süpEr izin" 
dönEMi nE dEMEk?

Enerjide "süper izin "dö-
nemi, Türkiye'de enerji yatı-
rımlarını hızlandırmak ve
bürokratik süreçleri basitleşti-
rerek yatırımcılara kolaylık
sağlamak amacıyla yürürlüğe
konulan bir uygulama olarak
öne çıkıyor. 

Bu dönemde, enerji yatı-
rımlarının izin, lisans ve onay
süreçlerinin daha hızlı yürütül-
mesi hedefleniyor.

Yatırımcıların önünü açmak
ve enerji projelerinin hayata
geçirilme sürecini hızlandır-
mak amacıyla, ÇED gibi uzun
ve karmaşık bürokratik süreç-
ler, süper izin mekanizması ile
daha kısa sürede tamamlana-
cak şekilde düzenlenecek.

Enerji ve Tabii Kaynaklar
Bakanlığı tarafından koordine
edilen bu uygulama, özellikle
yenilenebilir enerji ve enerji
depolama gibi stratejik öneme
sahip projelerin daha hızlı şe-
kilde hayata geçirilmesine
katkı sağlayacak.

Dünya geneline bakıldı-
ğında ise ülkeler, özellikle ye-
nilenebilir enerji yatırımlarının
daha hızlı ve kolay hayata ge-
çirilmesi için bürokrasiyi azal-
tan ve süreci kolaylaştıran
reformlar devreye alıyor. 

Bu adımlar, enerji projeleri-
nin kısa sürede devreye gir-
mesini sağlarken, yenilenebilir
enerji sektöründe büyüme hı-
zını artırıyor.

"UzUn zAMAndır 
bEklEnEn bU 

AdıMlAr, 
sürEçlEri

hızlAndırAcAk"
Enerji Yatırımcıları Derneği

(GÜYAD) Başkanı Cem Özkök,
AA muhabirine yaptığı açıkla-
mada, enerji projelerinin karşı-
laştığı en büyük zorlukların
başında mevcut izin süreçleri-
nin olduğunu belirterek, "Sü-
reçlerin çok uzun,
belirsizliklerle dolu olması ve
projelerin özel gereksinimle-
rine uygun olmaması, enerji
yatırımlarının önünde ciddi en-
geller yaratıyor." dedi.

Özkök, enerji projeleri için
gerekli izinlerin tamamlanma-
sının ortalama olarak 2,5-3 yıl
sürdüğünü aktararak, "Bu
süre zarfında farklı kurumlar-
dan alınması gereken belge
sayısı 35-40'a kadar çıkabili-
yor.

Bu kadar uzun ve çok
aşamalı süreçler, sadece pro-
jelerin maliyetlerini artırmakla
kalmıyor, aynı zamanda enerji
arzında gecikmelere yol aça-
rak ülke ekonomisini de olum-

suz etkiliyor." değerlendirme-
sinde bulundu.

Özellikle Enerji ve Tabii
Kaynaklar Bakanlığının tüm
süreçlerin yürütücüsü olması
gerektiğini vurgulayan Özkök,
bu sayede farklı kurumlar ara-
sındaki koordinasyon sorunla-
rının ortadan kalkacağını,
süreçlerin çok daha hızlı ve
verimli ilerleyeceğini kaydetti.

Özkök, şöyle devam etti:
"Sayın Bakanımızın açıkla-

dığı 'Süper İzin' çözümünü,
yıllardır savunduğumuz makul
ve haklı taleplerimizin bir mey-
vesi olarak görüyor ve düzen-
lemelerin en kısa zamanda
hayata geçirileceğinin bir işa-
reti olduğunu düşünüyoruz.
Bu gelişme, enerji sektörü açı-
sından son derece olumlu bir

adım. 
Henüz detayları görmemiş

olsak da bu düzenlemelerin
enerji projelerini çok daha
etkin ve hızlı şekilde hayata
geçireceği yeni bir dönemin
habercisi olduğuna inanıyoruz.
Uzun zamandır beklenen bu
adımlar, süreçleri hızlandıra-
cak, şeffaf ve öngörülebilir
hale getirecek, projelerin mali-
yetlerini azaltacak, zaman ka-
yıplarını önleyecek ve enerji
sektörü için büyük bir avantaj
sağlayacaktır. 

Bu sürecin başarıyla ha-
yata geçmesi, enerji sektö-
ründe uzun zamandır
beklenen iyileşmenin işareti
olacaktır. 

Gelişmeleri heyecanla
takip ediyor olacağız." AA

Türkiye yenilenebilir enerji yatırımlarını
"süper izin" ile hızlandıracak
Türkiye yenilenebilir enerji yatırımlarını
"süper izin" ile hızlandıracak

Makarna ihracatı 9 ayda 720 milyon dolara ulaştı

TiM Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamul-
leri Sektör Kurulu Başkanı
Tiryakioğlu "Yılın 9 ayında
720 milyon dolar tutarında
makarna ihracatı yaptık,
ihracatımızı değer bazında
yüzde 6,4 daha artırdık."
dedi.

Türkiye İhracatçılar
Meclisi (TİM) Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri Sektör Kurulu,
Türkiye Makarna Sanayi-
cileri Derneği ile Makarna
Üreticileri ve Sanayicileri
Derneği ortak yazılı açık-
lama ile "25 Ekim Dünya
Makarna Günü"nü kutladı.

Türk makarna sektörü-
nün girişimleriyle
1997'den bu yana Uluslar-
arası Makarna Örgütü
(IPO) tarafından kutlanan
bu özel günde, üç kurum
dünyanın en büyük ma-
karna üreticilerinden Tür-
kiye'nin sektörel

hedeflerini paylaştı.
Açıklamada görüşle-

rine yer verilen Ahmet Tir-
yakioğlu, IPO'nun 2022
verilerine göre, dünya ma-
karna ticaretinde Türki-
ye'nin payının miktar
bazında yüzde 24,9'a yük-
seldiğini belirterek,
2022'de 5 milyon ton olan
dünya makarna ticaretin-
den yüzde 40 pay alan
İtalya'nın ardından, yakla-
şık 1,25 milyon ton ma-
karna ihracatı ile
Türkiye'nin 2. sırada geldi-
ğini aktardı.

Tiryakioğlu, şunları
kaydetti:

"2014'te dünyadaki
payımız tonaj olarak yüzde
17,9 seviyesindeydi,
2022'de bu veri yüzde
24,9'a geldi. Hububattan
üretilen ürünler konusunda
dünyanın en köklü mutfa-
ğına sahip Türkiye'de ma-
karnacılık alanında dünya

çapında markalar var. Yurt
geneline yayılan yatırımla-
rıyla, direkt ve dolaylı ola-
rak yaklaşık 50 bin kişiye
istihdam sağlayan ma-
karna sektörümüz, iç ve
dış ticaret hacmi ile her yıl
2 milyar dolarlık ekonomik
değer yaratıyor. Yılın 9
ayında 720 milyon dolar
tutarında makarna ihracatı
yaptık, ortalama birim fi-
yatlarındaki düşüşe rağ-
men ihracatımızı değer
bazında yüzde 6,4 daha
artırdık. Sektörümüzün
1970'te 13 ton ile başla-
dığı makarna ihracatı yol-
culuğu, bu yıl sonunda 1,5
milyon tona ulaşacak. 

Bu da küresel pazar-
daki payımızın yüzde
30'lara yaklaşacağı anla-
mına geliyor."

Türkiye Makarna Sa-
nayicileri Derneği Başkanı
Aykut Göymen de Türki-
ye'de makarna sektö-
ründe faaliyet gösteren 25
makarna fabrikasının top-
lam üretim kapasitesinin 3
milyon ton olduğunu kay-
detti. Göymen, Türkiye'de
yılda ortalama 2 milyon
ton makarna üretimi yapıl-
dığı bilgisini paylaşarak,
şunları kaydetti:

"Toplam üretimin 3'te
1'ine denk düşen 750 bin
ton kadarlık kısmı yurt
içinde tüketiliyor. Bir kişi-
nin yıllık makarna tüketimi
Türkiye’de 8,5 kilogram ci-

varında iken, İtalya'da 23
kilogram düzeyinde. Ma-
karnanın besleyici olması,
doyuruculuğu, tek yemek
olarak yenebilmesi, pi-
şirme kolaylığı, çeşitliliği,
ekonomik, uzun süre mu-
hafaza edilebilen, sürdürü-
lebilir ve bitkisel bazlı bir
gıda maddesi olması dün-
yadaki makarna tüketimini
her geçen yıl artırıyor. 

Bu alandaki ticari po-
tansiyeli gören Türk firma-
ları gerek yatırımlarını
gerekse teknolojilerini ye-
nileyerek kapasitelerini
önemli ölçüde yukarıda ta-
şıyor. Makarna fabrikaları-
mız coğrafi olarak durum
buğdayının yetişme alan-
ları olan Orta Anadolu,
Güneydoğu Anadolu ve
Batı Anadolu'da yoğunla-
şıyor. Dünya için önemli
bir üretim bölgesi olan Ga-
ziantep, Türkiye’nin top-
lam kapasitesinin yüzde
53'üne ev sahipliği yapı-
yor."

Yüksek üretim kapasi-
tesi ve üst düzey kalite an-
layışıyla Türkiye’nin
dünyada makarnanın
marka ülkesi olduğunu an-
latan Göymen, şu an için
yurt içi ve yurt dışındaki
talebe bağlı olarak, ma-
karna üretim kapasitesinin
1 milyon tonluk kısmının
atıl durumda olduğuna
dikkati çekti.

Göymen, "Bu alandaki

potansiyelimizi yeni pazar-
lara doğru yayabilmek için
Türkiye'nin marka ülke
kimliğini sağlamlaştırmak
istiyoruz. 

Dünya Makarna Gü-
nü'nü, kurucu üyesi oldu-
ğumuz IPO aracılığıyla
1997'de biz tescilledik. Bu
özel günü dünyaya arma-
ğan eden Türkiye ma-
karna sanayicileri olarak,
2025'te Dünya Makarna
Günü kutlamalarının
3'üncü kez İstanbul'da
sektörümüz ev sahipli-
ğinde kutlamak üzere ha-
zırlıklarımızı
sürdürüyoruz." değerlen-
dirmesini yaptı.

Makarna Üreticileri ve
Sanayicileri Derneği Baş-
kanı Nihat Uysallı da Türk
makarna sektörünün ihra-
cat konusunda başta sa-
nayiciler olmak üzere, tüm
paydaşların yıllar süren
çabasıyla önemli başarı
elde ettiğini ve Türkiye'nin
bugün dünya makarna
pazarında önemli bir ko-
numunda olduğunun altını
çizdi.

Uysallı, şunları kay-
detti:

"Ülkemiz durum buğ-
dayının anavatanı, bu açı-
dan çok şanslı bir
sektörüz. Bununla birlikte
sahip olduğumuz ham
madde ve ileri teknolojili
sanayi tesislerimizle,
dünya makarna ticaretin-

deki payımızı daha da artı-
rabilecek potansiyelimiz
var. Bu potansiyelimizi ha-
rekete geçirmek için 'Türk
Makarnası' imajını güçlen-
dirmeli ve katma değerli
ihracatımızı daha da artır-
maya yönelmeliyiz. İhra-
catta miktara ve
markalaşmaya aynı dere-
cede önem vererek ve
markalaşmaya odaklana-
rak dünya makarna paza-
rından daha fazla pay
alabilir, sektörümüzün ge-
lişimine ve ülke ekonomi-
mize daha fazla katkı
sunabiliriz."

Türkiye'nin bugün gıda
güvenliği anlamında dün-
yanın en önde gelen ülkesi
sayılan Japonya'ya ma-

karna ihraç ettiğini belirten
Uysallı, hangi fiyat ve ka-
lite aralığında olursa olsun,
dünyanın her yerindeki
makarna talebinin ülke sa-
nayicisi tarafından karşıla-
nıyor olmasının
kendilerinin tercihi oldu-
ğunu aktardı.

Uysallı, "Dünyadaki ta-
lebe göre kalite standart-
ları üretmemiz gerekiyor.
Bunun yanında dünyanın
en özel coğrafyasında
dünyanın en özel makar-
nalık buğdayını üretebili-
yorken ve Japonya gibi bir
başarı örneği varken Türk
makarnasını hak ettiği
yere ulaştırabileceğimize
eminiz." ifadelerini kul-
landı. AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Oruç Reis gemisi Somali'ye ulaştı
EnErji ve Tabii Kay-

naklar Bakanı Alparslan
Bayraktar, Oruç Reis sis-
mik araştırma gemisinin
Somali'de yeni görev ye-
rine ulaştığını bildirdi.

Bakan Bayraktar, sos-
yal medya platformu X'te,
5 Ekim'de İstanbul Boğa-
zı'ndan Somali'deki yeni
görev yerine uğurlanan
Oruç Reis'e ilişkin, "Oruç
Reis kıtaları aşan yolculu-

ğunda görev yerine ulaştı.
Yerli ve milli sismik araş-
tırma gemimizi bugün So-
mali'de karşılıyoruz."
paylaşımında bulundu.

Cumhurbaşkanı Erdo-
ğan, Oruç Reis Sismik
Araştırma Gemisi'ni So-
mali'ye uğurladıTürki-
ye'nin yerli ve milli
imkanlarla geliştirdiği Oruç
Reis, Akdeniz, Süveyş Ka-

nalı ve Kızıldeniz rotası
üzerinden Somali açıkla-
rına ulaştı. Gemi, ruhsatı
alınmış 3 deniz yetki ala-
nında petrol ve doğal gaz
için sismik çalışma yapa-
cak. Yaklaşık 7 ay sürmesi
beklenen faaliyet sırasında
Oruç Reis hem doğal gaz
hem de petrol için veri
toplayacak.

Toplanan veriler Anka-
ra'da analiz edildikten

sonra sonuçlara bağlı ola-
rak belirlenen lokasyon-

larda sondaj çalışmalarına
başlanacak. AA
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Bugün hislerinizi ifade etmekte zorluk çekiyorsanız,
düşüncelerinizi paylaşmadan önce biraz durup dü-
şünmek faydalı olacaktır. Sevdiğiniz bir aktiviteye yö-
nelerek kendinizi yeniden enerjiyle doldurabilir.

Bütçenizi düzenlemek için, harcamalarınızı yazın
ve gereksiz olanları belirleyin. Ayrıca, yalnız kalıp
düşünmek, hedeflerinizi netleştirmenize yar-
dımcı olacaktır. Kendinize zaman tanıyın. 

İletişimde yanlış anlamalar yaşanabilir; bu nedenle
duygularınızı daha net ifade etmek için zaman ayırın.
Bir sosyal etkinlik düzenleyerek, çevrenizle bağlarınızı
güçlendirmek, karşılıklı anlayışı artırabilir.

Kendinizi koruma içgüdüsüyle hareket etmek ye-
rine, açık bir iletişim kurmaya özen gösterin.
Maddi ve manevi açıdan birbirinizi desteklemeniz
gereken haberler alabilirsiniz.

Duygusal olarak dengesiz hissetmeniz, kendinize
olan güveninizi sarsabilir. Zamanınızı, sizi iyileştir-
meyecek insanlara ve duygulara heba etmemeniz
gerektiğini öğrenmelisiniz.

İş yerinde baskı hissediyorsanız, görevlerinizi
daha sistematik bir şekilde düzenleyin. Bir
günün planını hazırlayarak, neye öncelik ve-
receğinizi belirleyin.

Sosyal çevredeki dinamikler gerginleşebilir, bu
nedenle iletişiminizde nazik olmaya dikkat
edin. Arkadaşlarınızla küçük bir buluşma plan-
layarak, gerginliği hafifletebilirsiniz. 

Güvendiğiniz bir arkadaşla derin bir sohbet yaparak, ruh
halinizi iyileştirebilir. Moraliniz bozulunca ya da farklı şey-
lere ihtiyaç duyduğunuzda kendiniz için bir fincan kahve
bile hazırlamak değerli hissettirir.

Eğitim veya bilgi edinme konusunda beklenmedik zor-
luklarla karşılaşabilirsiniz. Çözüm ve stratejiye yatkın
olan zekanızı kullanmak için zorluk yaşamayı bekleme-
yin; öncesinde tedbir alarak ilerlemeyi öğrenin.

Günlük görevlerinizi önceliklendirmek ve yapmanız
gerekenleri yazmak, daha organize olmanıza yar-
dımcı olur. En iyisini yapmaya çalıştığınız işlerde ken-
dinizi geliştirmeniz önemlidir. 

Duygusal dalgalanmalar yaşayabilirsiniz. Fazla
anlam yüklediğinizde, yoğunlaştığınızda mantıklı
düşünmeniz zorlaşabilir. Bunu yapmadan da
çözüm bulabileceğinizi unutmayın.

Yanlış insanlardan yanlış beklentileriniz olduğu müddetçe
bunu kırmanız zorlaşabilir. Bugün kendinizi ve beklentileri-
nizi doğru anlamanız, çevrenizdeki insanlara olan bakış
açınızı düzenlemenize yardım edecektir.

Ulubey Kanyonu'nda "havalı 
gezi" yeni yılda başlayacak

dünyanın en uzun kanyonları arasında yer
alan Uşak'taki Ulubey Kanyonu, yeni yılda sıcak
hava balonu uçuşlarına ev sahipliği yapacak.

Büyük Menderes Grabeni'nin çökmesiyle oluşan
77 kilometre uzunluğundaki Ulubey Kanyonu, her yıl
çok sayıda yerli ve yabancı turisti ağırlıyor.

Kanyon boyunca yer alan antik dönemden kalma
su kanalları, kaya mezarları, mağaralar ile Pepouza
Antik Kenti, ziyaretçilerini yer yer 170 metre derin-
likte zamanda yolculuğa çıkarıyor.

Banaz ve Dokuzsele çaylarının geçtiği kanyonda,
yerden 125 metre yükseklikte cam teras ile zipline
(yüksek bir noktadan alçak bir noktaya bağlanmış
çelik halat vasıtasıyla kayma), dev salıncak ve tır-
manma duvarı gibi alanların yer aldığı macera par-
kuru da bulunuyor.

Doğa yürüyüşü için parkurların yapıldığı Ulubey
Kanyonu'nun hinterlandında Blaundos Antik Kenti
de yer alıyor.

Ulubey Kanyonu'nda sıcak hava balonu uçuşları
için Uşak Valiliği, Ulubey Kaymakamlığı, Ulubey Be-
lediyesi ve Zafer Kalkınma Ajansı tarafından
2020'de başlatılan projede son aşamaya gelindi.

Kanyonda, Eylül 2020'de yapılan ilk uçuş dene-
mesinin ardından, Kapadokya Üniversitesinden öğ-
retim görevlilerinin de yer aldığı ekiple rapor
hazırlandı.

Sıcak hava balonu uçuşu için başvuru süreci ve
uçuşa elverişli olduğu yönünde gerekli izinlerin ta-
mamlanmasıyla Ulubey Belediyesince bu yılın ba-
şında 12+2 kişilik sıcak hava balonunun alımı
yapıldı.

Ulubey Belediye Başkanı Veli Koçlu, AA muhabi-
rine, kanyonda yerli ve yabancı turistleri daha yoğun
şekilde ağırlamak için projeler ürettiklerini söyledi.

Sıcak hava balonu uçuşlarıyla ilçedeki turizm po-
tansiyelinin daha da artacağına inandığını ifade
eden Koçlu, "Tüm hazırlıklarımız hemen hemen ta-
mamlandı. Sivil Havacılık Genel Müdürlüğü bizden
son bir rapor istemişti. Sonucu da elimize ulaştı.
Herhangi bir olumsuzluk yok. 2025 yılında Ulubey
Kanyonu'nda balon uçuşları olacak." diye konuştu.

Koçlu, kanyonun doğa ve maceraseverlerden ilgi
gördüğünü belirterek, "Yaklaşık 250-300 bin ziyaret-
çiyi 9 aylık süreçte ilçemizde ağırladık. Tahminimize
göre, yıl sonuna kadar yaklaşık 450 bin turisti ilçe-
mizde ağırlamış olacağız." dedi. aa

29 Ekim Cumhuriyet
Bayramı coşkusunu Yunu-
semre Belediyesi’ne bağlı
Yenimahalle Kadın Daya-
nışma ve Eğitim Merke-
zi’nde resim eğitimi alan
öğrencileri erken yaşadı.
Minikler bir taraftan yap-
tıkları resimleri sergilerken,
bir taraftan ise gönülle-
rince eğlendi.  

Yunusemre Beledi-
yesi’ne bağlı Kadın Daya-
nışma ve Eğitim
Merkezleri’nde 29 Ekim
Cumhuriyet coşkusu

erken yaşanmaya başladı.
Yenimahalle Kadın Daya-
nışma ve Eğitim Merke-
zi’nde düzenlenen
etkinlikte miniklerin Cum-
huriyet coşkusu doruğa
çıktı. Etkinliğe Yunusemre
Belediye Başkanı Semih
Balaban’ın Eşi Serap Ba-
laban, Belediye Başkan
Yardımcısı Özge Arslan,
Yunusemre Belediyesi
Kadın ve Aile Hizmetleri
Müdürü Şaver Yüksel ve
Kadın Dayanışma Eğitim
Merkezleri Sorumlusu

Burçin Doğru ve veliler ka-
tıldı. Merkezde resim eği-
timi alan minikler ilk olarak
29 Ekim Cumhuriyet te-
malı yaptıkları resimleri
sergileyerek yeteneklerini
ortaya koydu. Ardından
seslendirdikleri şarkılarla
gönüllerince eğlenerek
Cumhuriyet coşkusunu
doruğa çıkardı. Merkezde
daha önce yapılan 29
Ekim Cumhuriyet temalı
resim yarışmasında ilk
dörde giren miniklere katı-
lanlar tarafından ödül ve-

rildi. Merkezde resim dersi
alan minik öğrencilerin ve-
lileri ise etkinliğin gerçek-
leştirilmesinden dolayı
Yunusemre Belediyesi’ne
teşekkürlerini ifade etti.
Yunusemre Belediye Baş-
kan Yardımcısı Emine
Özge Arslan ise, amaçları-
nın 29 Ekim Cumhuriyet
Bayramı heyecanını minik-
lere yaşatmak olduğunu
ifade ederek, 29 Ekim tari-
hine kadar bu tür etkinlik-
lerin devam edeceğini dile
getirdi. Haber merkezi

Cumhuriyet resimleri sergiye çıktı

ŞeHzadeler Beledi-
yesi'nin Artistik Cimnastik
Temel Eğitim Grubu,  29
Ekim Cumhuriyet Bayra-

mı'nı coşkuyla kutladı
Şehzadeler Belediye-

si'nin Kış Dönemi Cimnas-
tik Kursları kapsamında

bu yıl ilk kez açılan 3-5
yaş arası Babygym grup-
larının derslerine başlandı.
30 kursiyer, haftada 3 gün
düzenlenen 3 ayrı seansla
cimnastiğe adım atıyor.
Minik sporcular, temel
cimnastik hareketlerini öğ-
renirken hem eğleniyor
hem de sağlıklı bir bü-
yüme süreci geçiriyor. Öte
yandan 6-12 yaş arası ço-
cuklar için düzenlenen
cimnastik dersleri de kal-
dığı yerden devam ediyor.
Şehzadeler Belediyesi'nin
sunduğu bu spor kursları,
çocukların sağlıklı yaşam-

larını kazanmalarına ve
spor gelişimlerine katkı
sağlıyor. 29 Ekim Cumhu-
riyet Bayramı, Şehzadeler
Belediyesi'nin Artistik
Cimnastik Temel Eğitim
Grubu ile coşkuyla kut-
landı. Etkinliklerde minik

cimnastikçilere malzeme
de dağıtılarak, spor
yapma motivasyonları artı-
rıldı. Cumhuriyet'in 101. yıl
dönümünde, çocuklar
sporla iç içe milli bayramın
coşkusunu yaşadılar.
Haber merkezi

Minik sporcular Cumhuriyet
Bayramı coşkusu yaşadı
Minik sporcular Cumhuriyet
Bayramı coşkusu yaşadı

Manisa Büyükşehir
Belediyesi tarafından Kül-
tür Merkezi Lale Salo-
nu’nda, müzik tutkunlarını
klasik eserlerle buluştu-
ran konser düzenlendi.
Ücretsiz olarak düzenle-
nen etkinlikte Payidar
Musiki Topluluğu, sanat-
severlere unutulmaz bir
müzik ziyafeti sundu. 

Manisa Büyükşehir
Belediyesi, kentteki mü-
zikseverleri Türk Sanat
Müziği ile buluşturan bir
konser düzenledi.

Kültür Merkezi Lale

Salonu’nda gerçekleştiri-
len konserde sahne alan
Payidar Musiki Topluluğu,
Türk Sanat Müziği ve
halk müziğinden seçkin
eserleri sanatseverler için
seslendirdi. 

Ücretsiz olarak düzen-
lenen konserin sanat yö-
netmenliğini Ufuk Şahin
üstlenirken, gecenin su-
nuculuğunu Nurdan
Öktem yaptı. Konuk sa-
natçı Elmas Kıran, ses-
lendirdiği eserlerle
izleyicilerin beğenisini
topladı.

Manisalı müzik tut-
kunları, böylesi özel bir

etkinlikte bir araya gele-
rek, klasik musiki ezgile-

riyle dolu harika bir gece
yaşadı.Haber merkezi

Payidar Musiki Topluluğu’ndan müzik ziyafeti
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Neslihan AKÖZGÜR

Burhan AKDEMİR

SAruhAnlı İlçe Emniyet
Müdürlüğü, tahsis edilen 4
yeni araçla güçlendirildi. Araç-

ların kabul töreninde, yerel
yetkililer emniyet güçlerine
destek mesajları verdi.

Saruhanlı Belediye Başkanı
Ekrem Cıllı, Saruhanlı İlçe Em-

niyet Müdürlüğü'ne tahsis edi-
len 4 yeni aracın kabul töre-
ninde konuştu. Törende, yeni
araçların emniyet güçlerine
hayırlı olmasını dileyen Cıllı,

"Emniyet güçlerimize tahsisi
yapılan araçların hayırlara ve-
sile olmasını diliyorum. Rab-
bim kazasız belasız
kullanmayı nasip etsin inşal-

lah." ifadelerini kullandı.
Araçların, ilçe güvenliğine

önemli katkılar sağlayacağına
vurgu yapan Cıllı, emniyet teş-
kilatının çalışmaları ve özverili

hizmetleri için teşekkür etti.
Tören, ilçe emniyet müdürlüğü
yetkililerinin katılımıyla gerçek-
leşti ve yeni araçların tanıtımı
yapıldı. 

Saruhanlı İlçe Emniyet Müdürlüğü'ne 
yeni araç tahsisi

AlAşehir Belediye Baş-
kanı Ahmet Öküzcüoğlu, Çağ-
daş Yaşamı Destekleme
Derneği ile işbirliği protokolü
imzalayarak, eğitim ve sosyal
adalet alanında adım atıldı.

Alaşehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu, maka-
mında Çağdaş Yaşamı Des-
tekleme Derneği temsilcilerini
kabul etti. Ziyaret sırasında, iki
kurum arasında işbirliği proto-
kolü imzalandı. Protokol ile
birlikte, Alaşehir Belediyesi ve
Çağdaş Yaşamı Destekleme

Derneği, eğitim ve sosyal ada-
let konularında yeni bir yolcu-
luğa çıkacaklarını duyurdu.

Başkan Öküzcüoğlu, bu iş-
birliğinin gençlerin geleceğini
inşa etmek ve kadınların güç-
lenmesini sağlamak için
önemli bir fırsat sunduğunu
belirtti.

Çağdaş Yaşamı Destek-
leme Derneği’nden yapılan
açıklamada şu ifadelere yer
verildi:

“Alaşehir belediye başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu’nu maka-
mında ziyaret ettik. Alaşehir
belediyesi ile Çağdaş Yaşamı

Destekleme Derneği olarak iş-
birliği protokolü imzaladık.
Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği ve Alaşehir Belediyesi
eğitimin ve sosyal adaletin ışı-
ğında yeni bir yolculuğa çıkı-
yoruz. Bu işbirliği,
gençlerimizin geleceğini inşa
etmek, kadınlarımızın güçlen-
mesini sağlamak ve toplumsal
eşitlik için atılan bir adımdır.
Birlikte, her bireyin potansiye-
lini gerçekleştirebileceği bir
dünya için mücadele edece-
ğiz. Çünkü biliyoruz ki, aydın-
lık bir gelecek ancak
dayanışmayla mümkün olur.”

Alaşehir Belediyesi ve Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği'nden işbirliği protokolü
Alaşehir Belediyesi ve Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği'nden işbirliği protokolü
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iç hastalıkları Anabilim Dalı
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Erhan
Önalan, Dünya Osteoporoz
Günü dolayısı yaptığı açıkla-
mada, osteoporozun toplum-
larda sıklığı artan bir halk
sağlığı problemi olduğunu
söyledi.   

Doç. Dr. Erhan Önalan,
osteoporozun kemik mineral
yapısının ve kemik kütlesinin

bozulması neticesinde ke-
mikte kırılganlığın arttığı
önemli bir halk sağlığı prob-
lemi olduğunu kaydetti. 

Sedanter yaşam tarzı ve
sağlıksız beslenme sonu-
cunda toplumlarda osteoporo-
zun giderek görülme sıklığının
arttığını aktaran Doç. Dr. Öna-
lan, Türkiye’de 2010 yılında
yapılan bir çalışmada özellikle

elli yaş üstü osteoporozlu bi-
reylerin yüzde 25’inde kemik
kırılganlığında artmaların mey-
dana geldiğini ve  kırılganlığı
artmış olan bireylerin yüzde
ellisinin ise  osteoporoz hasta-
lığı ile sonuçlandığını vurgu-
ladı. Doç. Dr. Önalan,
komplikasyon olmadığı sürece
osteoporozun kolay kolay
hastalarda şikayet oluşturma-
dığını, hastalarda komplikas-
yonun gelişmesinden sonra
baş, sırt ağrısı, kamburlaşma,
kemik kırıkları, kemik kırıkla-
rına bağlı boyun kısalığı, yay-
gın kemik ağrıları, kalçadaki
kırıklara bağlı yürüyememe
gibi çeşitli problemler ile has-
taların kendilerine başvurduk-
larını ifade etti. Ayrıca  ortaya
çıkan kırıklar neticesinde has-
talarda ölümcül sonuçlara se-
bebiyet veren kalça kırıklarının
hastanede yatışların önemli bir
sebebini oluşturduğunun altını
çizen Doç. Dr. Önalan osteo-
poroz hastalarının ve risk fak-
törü olan bireylerin erken
dönemde teşhislerinin konul-

ması gerektiğini söyledi. 
''iskelet erken

dönemde kalsiyum 
ve d vitamini 

ile desteklenmeli'' 
Doç. Dr. Erhan Önalan,

özellikle otuzlu yaşlara kadar
alınan kalsiyum ve sağlıklı
beslenme neticesinde kemiğin
mineral yapısının güçlendiğini
ve kütlesinin arttığını, proteinli
yapılar ve hayvansal gıdalarla
beslenme neticesinde kemik
yapımızın oldukça güçlenece-
ğini bunun aksi olarak sağlık-
sız beslenme, yetersiz
kalsiyum alımı, yetersiz hare-
ket ve yetersiz sporun sonu-
cunda ise kemik kitlesinin
otuzlu yaşlarda istenilen ideal
düzeye ulaşmadığını, bunun
sonucunda da ilerleyen dö-
nemlerde kemik yıkımının
otuzlu yaşlardan sonra art-
ması ile birlikte, özellikle ka-
dınlarda menopoz sonrasında,
erkeklerde de yetmiş yaş son-
rasında ciddi anlamda yıkımın
söz konusu dile getirdi. 

İç hastalıkları Anabilim Dalı

Öğretim Üyesi Doç. Dr. Erhan
Önalan, insan iskeletinin erken
dönemde yeterli oranda kalsi-
yum ve D vitamini ile destek-
lenmemesi ve temelinin
sağlam oluşturulamaması ha-
linde ilerleyen dönemlerde os-
teoporozla karşılaşma
riskimizin yüksek olacağını
vurguladı. 

Doç. Dr. Erhan Önalan,
belli yaşlara gelindiğinde ka-

dınlarda menopoz sonrası er-
keklerde de yetmiş yaş sonra-
sında osteoporoz açısından
taranması gerektiğini, ayrıca
romatizmal hastalık, endokrin
hastalık ve osteoporoza
neden olabilecek kronik ilaç
kullanımı mevcut olan hastala-
rın mutlaka erken dönemde
sekonder osteoporoz açısın-
dan taranması gerektiğini de
sözlerine ekledi. iHa 

''Osteoporoz, toplumlarda sıklığı artan
bir halk sağlığı problemidir''
''Osteoporoz, toplumlarda sıklığı artan
bir halk sağlığı problemidir''

“Lifli gıdalar kanser riskini azaltıyor”

Beslenme ve Diyet Uz-
manı Çisem Gündüz, yeterli lif
tüketmenin bağırsak sağlığına
katkı sağlamasının yanı sıra
kötü kolesterolü düşürdüğünü,
kalp hastalığı, tip 2 diyabet ve
bazı kanserlerle ilgili riski
azalttığını söyledi.   

Uzman Diyetisyen Çisem
Gündüz, lif ve fermente gıda-
ların bağırsak mikrobiyomuna
yardımcı olarak daha iyi sağlık
ve ruh haline katkıda bulun-
duğu ve sağlıklı sindirimi koru-
maya yardımcı olduğu için
öğünlere daha fazla eklenme-
sini tavsiye etti. 

Bağırsak mikrobiyomu-
nun kolon yani kalın bağır-

sakta yaşayan bakteriler, vi-
rüsler, mantarlar ve diğer mik-
roorganizmalardan oluştuğunu
belirten Diyetisyen Gündüz,
“Ne yediğiniz, soluduğunuz
hava, nerede yaşadığınız ve
diğer birçok faktör bağırsak
mikrobiyomunun yapısını etki-
ler. 

Bazı uzmanlar onu gizli bir
organ olarak düşünür çünkü
vücudun birçok önemli işl-
evinde rol oynar.

Örneğin bağışıklık sistemi-
nin en iyi şekilde çalışmasına
yardımcı olmak, kronik iltihabı
azaltmak, bağırsak hücrelerini
sağlıklı tutmak ve düzenli bir
diyete dahil olmayabilecek

bazı temel mikro besinleri
sağlamak bu işlevlerin ba-
şında gelir” dedi. 

Bağırsağın, bağırsak-
beyin eksenindeki yollar aracı-
lığıyla beyinle iletişim
kurduğuna dikkat çeken Gün-
düz, bağırsak mikrobiyomun-
daki değişikliklerin, depresyon
ve anksiyete gibi ruh hali ve
ruh sağlığı bozukluklarıyla iliş-
kilendirildiğini ancak, bu deği-
şikliklerin doğrudan bu tür
sorunlara neden olup olmadı-
ğının açıklığa kavuşturulmadı-
ğını ifade etti. 

“lifin ana Görevi 
dışkıyı yumuşatmak” 
İşlenmiş gıdaların en az

seviyeye indirildiği, sağlıklı bir
diyetin sağlıklı bir bağırsak
mikrobiyomu için anahtar ol-
duğunu belirten Gündüz, lif ve
fermente gıdaların burada
önemli roller oynayabileceğini
dile getirdi. 

Lifin ana görevinin, dışkıyı
yumuşatarak ve hacim ekleye-
rek sindirimi daha pürüzsüz
hale getirmek ve bağırsaklar-
dan hızla geçmesini sağlamak
olduğunu anlatan Diyetisyen
Gündüz, “Ancak lifin mikrobi-
yomunuz ve genel sağlığınız
için başka faydaları da vardır.

Yüksek lifli bir diyet, vücut
ağırlığını kontrol altında tut-
maya yardımcı olur ve LDL
(kötü) kolesterol seviyelerini
düşürür. Araştırmalar, yeterli lif
tüketmenin kalp hastalığı, tip 2
diyabet ve bazı kanser riskini
azalttığını bulmuştur” diye ko-
nuştu. 

“lifin türünden
ziyade miktarı 

önemli” 
İki tür lif olduğunu söyle-

yen Diyetisyen Gündüz, çö-
zünmeyen lifin tok
hissetmenize yardımcı olup
düzenli bağırsak hareketlerini
teşvik ettiğini ve çözünür lifin
ise kolesterolü ve kan şekerini
düşürmeye yardımcı olduğunu
belirtti.

Ancak son araştırmalara
göre lif türünden ziyade diyet-
teki toplam lif miktarına odak-
lanmak gerektiğini sözlerine
ekledi. 

Lif formülünün çok basit
olduğunu, tüketilen her bin ka-
lori için 14 gram lif almak ge-
rektiğini vurgulayan Diyetisyen
Gündüz, yiyeceklerdeki lif
miktarları hakkında şu bilgiyi
verdi: 

“Her besinin farklı lif mik-
tarı vardır. 

Örneğin bir orta boy muz
yaklaşık 3 gr lif içerirken, bir
kase yulaf 16.5 gr lif içerir. 

1 tabak ıspanak yeme-
ğinde 2.5 gr iken, bir orta boy
domateste 15 gr vardır. 

Orta boy bir enginar 7, bir
kase brokoli 2.5, bir kase ha-
vuçta 3.5 gr lif bulunur.” 

Diyetisyen Gündüz, gün-
lük kalori alımının, yapılan fi-
ziksel aktivite seviyelerine
bağlı olarak değişebileceğini
hatırlatarak diyetine lif içeren
daha fazla yiyecek eklemeye

çalışan kişilere ise şunları an-
lattı: 

“Lif açısından zengin yeni
alışkanlıklara yavaş yavaş alış-
tığınızdan ve bol su içtiğiniz-
den emin olun. Sindirim
sisteminiz, çok fazla ve çok
erken yemek yemenin neden
olduğu gaz, şişkinlik, ishal ve
mide kramplarını önlemek için
yavaşça adapte olmalıdır.

Vücudunuz bir hafta veya
daha sonra kademeli olarak
artan liflere uyum sağlayacak-
tır.” iHa 

Meme kanserine karşı bilinçli olmak hayat kurtarıyor
Genel Cerrahi Uzmanı

Doç. Dr. Ümit Turan, memede
kitle, meme başında çökme,
kanlı akıntı, kaşıntı ya da pul-
lanma, meme derisinde ortaya
çıkan kızarıklık veya portakal
kabuğuna benzeyen görünü-
mün meme kanserini gösteren
önemli işaretler olduğunu söy-
ledi.   

Meme kanserinin kadın-
larda kansere bağlı ölümlerin
en önemli sebeplerinden biri
olduğunu söyleyen Genel Cer-

rahi Uzmanı Doç. Dr. Ümit
Turan, hastalıkla mücadelede
en etkin yöntemin kadınların
bu hastalık hakkında bilinçli
olması ve vücudunu tanıması
olduğunu söyleyerek önemli
bilgiler verdi. 

Hastalığın Görülme 
sıklığı artıyor 

Doç. Dr. Turan, gelişmiş
ülkelerde akciğer kanserinden
sonra kadınlarda en sık rastla-
nan kanser türü olan meme
kanseri her 8 kadından 1’inde

görüldüğünü söyleyerek, “Bu
durum ise tüm kadın kanserle-
rinin yüzde 24'üne, kanserden
ölümlerin ise yaklaşık yüzde
15'ine karşılık geliyor. Erken
teşhis hayat kurtaran en
önemli faktör.

Meme kanserinde hastalı-
ğın görülme sıklığının dünya
genelinde artmaya devam edi-
yor” dedi. 

tarama
proGramları 

iHmal 
edilmemeli 

Meme kanseriyle ilişkili
birçok risk faktörü tanımlandı-
ğını kaydeden Doç. Dr. Turan,
“Bu risk faktörlerin bazıları de-
ğiştirebilir, bazıları ise değişti-
rilemez faktörlerdir.

Ancak bir kadının bu risk
faktörlerine sahip olması mut-
laka meme kanserine yakala-
nacağı anlamına gelmez. 

Risk faktörlerine sahip pek
çok kadın hiçbir zaman kan-
sere yakalanmayabilir. 

Riskli grupta yer alan ka-
dınlar meme kanseri için belir-
lenmiş olan tarama
programlarından veya diğer
önleyici tedbirlerden yararla-
narak erken tanı ve tedavi ala-
bilirler.

Bunun yanı sıra belirlene-
bilir risk faktörleri olmayan ka-
dınlarda da meme kanserinin
ortaya çıkabileceği akıldan çı-
kartılmamalıdır” diye konuştu. 

Genetik Geçiş 
riski artırıyor 

Ailesinde meme kanseri
ilgili güçlü bir geçmişi olan ve
kendisini bu kanser türüne
yatkın hale getiren genlerden
birini miras alan bir kadında
hastalığa yakalanma riskinin
yüzde 50'nin üzerinde oldu-
ğunu kaydeden Turan, “Bunun
yanı sıra bir kadının kişisel risk
faktörleri meme kanserine ya-
kalanma ihtimalinin düşük ol-
duğunu gösterse bile, meme
kanseri taraması hakkında
bilgi sahibi olması ve prog-
ramlara katılması önemlidir”
dedi. 

Belirtiler
varsa zaman 

kayBedilmemeli 
Memede kitle, meme ba-

şında çökme, kanlı akıntı, ka-
şıntı ya da pullanma, meme
derisinde ortaya çıkan kızarık-
lık veya portakal kabuğuna
benzeyen görünümün meme
kanserini gösteren önemli işa-
retler olduğunu ifade eden
Doç. Dr. Turan, bu gibi belirti-

leri fark eden kadınların zaman
kaybetmeden meme sağlığı
konusunda uzman bir hekime
başvurmalarını önerdi. 

erken teşHis 
Hayat 

kurtarıyor 
Ülkemizde uygulanan ta-

rama programlarının hayat
kurtarıcı bir role sahip oldu-
ğunu belirten Doç. Dr. Turan,
erken teşhis için neler yapıl-
ması gerektiğini ise şöyle an-
lattı: 

“Ailesinde meme kanseri

öyküsü olmayan ve standart
risk grubunda yer alan kadın-
larda 20 yaşından itibaren her
ay düzenli şekilde olmak üzere
kendi kendine meme muaye-
nesi başlanmalı. 35 yaşından
itibaren ise yıllık klinik meme
muayenelerinin uzman bir
doktor tarafından gerçekleşti-
rilmesi önemlidir. 40 yaşından
sonra da 2 yılda bir, 50 yaşın-
dan itibaren ise her yıl mamo-
grafik tarama testlerine
başlanması erken tanı için
büyük önem taşır.” iHa 
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Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in 10. hafta mü-
cadelesinde 28 Ekim Pazartesi
günü saat 20.00’de Manisa 19
Mayıs Stadyumu’nda İstanbul
temsilcisi Esenler Erokspor’u
konuk edecek. Siyah-beyazlı-
lar, Esenler Erokspor maçında
taraftarların ve futbolseverlerin
desteğini bekliyor. 

KARŞILAŞMAYI ÖMER FARUK 
GÜLDİBİ YÖNETECEK

Manisa Futbol Kulübü ile

Esenler Erokspor arasında oy-
nanacak mücadeleyi hakem
Ömer Faruk Güldibi yönetecek.
Karşılaşmada Güldibi’nin yar-
dımcılıklarını Barış Çiçeksuyu
ve Serdar Osman Akarsu yapa-
cak. Maçın dördüncü hakemi
ise Mehmet Terece.

ESENLER EROKSPOR MAÇININ 
BİLETLERİ SATIŞTA

Öte yandan Esenler Eroks-
por maçının bilet satışları
devam ediyor. Mücadeleyi tri-
bünden takip etmek isteyen ta-
raftarlar, www.passo.com.tr ve
Passo mobil uygulaması ile bi-
letlerini kolaylıkla temin edebi-
lecek. 

KADIN VE 18 YAŞ ALTI
TARAFTARLARA MÜJDE: ÜCRETSİZ

Kadın ve 18 yaş altı tüm ta-

raftarlar, Manisa Futbol Ku-
lübü’nün iç saha maçlarını üc-
retsiz izleyebilecek.

Maçları tribünden takip
etmek isteyen kadın ve 18 yaş
altı taraftarların Passolig kartı
sahibi olması zorunlu.

Passolig kartı olmayan
kadın ve 18 yaş altı taraftarların
Passolig kartı alması, kart sa-
hibi olan taraftarların ise Passo-
lig kartlarının vizelerini
yenilemesi gerekiyor.

Kadın ve 18 yaş altı tüm ta-
raftarlar, ücretsiz biletlerini maç
günü Manisa 19 Mayıs Stadyu-
mu’nda bulunan Passolig gişe-
lerinden tanımlayabilecek

Karşılaşmanın bilet fiyatları
ise şöyle; Kapalı Alt Tribün: 30
TL, Misafir Tribünü: 39 TL.

Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig’in 10. hafta mücadelesinde Esenler Eroks-
por’u ağırlayacak… Mücadeleyi kadın ve çocuk taraftarlar ücretsiz izleyecek

Kadın ve çocuklara çağrı var: Kadın ve çocuklara çağrı var: 
Haydi maça!Haydi maça!

YunuseMre Belediyes-
por'un motokrosçusu Berat
Atamtürk, İstanbul'da düzen-
lenen Türkiye Şampiyonası 3.
Ayak Yarışları'nda MX 2 Junior
kategorisi ikinci yarışta ikinci,
genel klasmanda üçüncü
oldu. Türkiye Motokros 3.
Ayak Şampiyonası İstanbul
Çatalca Parkuru'nda düzen-
lendi. Farklı kategorilerde bir-
çok sporcunun katıldığı

heyecan dolu yarışa katılan Yunusemre Belediyespor'un mo-
tokros sporcularından Berat Atamtürk MX 2 Junior kategori-
sinde yapılan ikinci yarışta ikinci olurken, genel klasmanda ise
üçüncü oldu. MX 2 kategorisinde yarışan Bedray Atamtürk ise
sıralamalarda geçirdiği kazada sağ kolunda oluşan kırıktan do-
layı yarışa devam edemedi. MX kategorisinde Sabri Bahadır
altıncılık elde ederken, MX 2 kadınlar kategorisinde ise Beyza
Tohum dördüncü oldu. Yarışlarda derece elde eden sporcu
Berat Atamtürk yaptığı açıklamada, Yunusemre ilçesinde ya-
pımı devam eden motokros parkurunda yaptığı antrenmanların
başarısında önemli rol oynadığını belirterek, desteklerinden
ötürü Yunusemre Belediye Başkanı Semih Balaban'a teşekkür
etti. Atamtürk ayrıca önümüzde günlerde yapılacak dördüncü
ayak yarışlarına da en iyi şekilde hazırlanıp birincilikle dönmeyi
hedeflediğini sözlerine ekledi. spor servisi

Yunusemreli motokrosçulardan
bir başarı daha   

Manisa Süper Amatör Lig ekiplerden 1984 Salihlispor,
Amerika Birleşik Devletleri’ndeki New York Üniversity forması
giyen Arkan Tahsildaroğlu ile anlaştı. Manisa Süper Amatör Li-
gi’nde Salihli’yi yeni sezonda Salihli Belediyespor, 1984 Salih-
lispor ve Kapancıspor temsil
edecek. Transfer çalışmala-
rına devam eden 1984 Salih-
lispor, son olarak Amerika
Birleşik Devletleri’nde New
York Üniversity forması giyen
Arkan Tahsildaroğlu ile an-
laştı. 1984 Salihlispor Genel
Sekteri Muzaffer Uysal, Tah-
sildaroğlu’nun 3 sezonda oy-
nadığı 49 maçta 44 gol
katkısı sağladığını söyledi.
iHa

Manisa’da amatör takıma ABD'den forvet   

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


